New Revelation recieved by Bertha Dudde

Proclamations No. 5859 - 5962

Please take special notice of the fact that God’s Words addressed to us are non-denominational.

The contents of this publication by no means intends to attract members of any Christian religious affiliation nor to recruit members into any other religious affiliation.

Its sole purpose is to make the present-day Word of God accessible to all people.

Between 1937 and 1965 Bertha Dudde was permitted to receive and record 9030 individual proclamations on a daily basis.

The publication of the proclamations was made possible due to the active support of the many friends of God’s New Revelation.

May this Word of God become a blessing to many people. (Also see B.D. No. 4015)

Distribution of the proclamations is very much desired. Only complete and unaltered proclamations must be passed on. (Also see B.D. No 8899)

‘He that hath My commandments, and keepeth them, he it is that loveth Me .... and I will love him, and will manifest Myself to him ....’ John 14, 21

The Publishers, Hans-Willi Schmitz and Wilhelm Wegers

http://en.bertha-dudde.org/

Autobiography of Bertha Dudde

At the request of many friends Bertha Dudde wrote the following biography in 1953:

I have been writing messages received through the inner Word since June 15, 1937. In answer to the many requests of my friends I will give you a picture of my earthly life, a short explanation of what I received spiritually, and my own feelings about all this.

I was born April 1, 1891, the second oldest daughter of an artist of Liegnitz in Silesia, today's Poland. I had a normally peaceful childhood, with six sisters in our parent’s home. I learned the cares of life at an early age. The desire to make money to help my parents made me learn the trade of a seamstress. As the financial needs of my parents continued, so did the burden, and in this way I made myself useful.

My parents belonged to different denominations. Father was a Protestant - Mother a Catholic. We children were brought up in the Catholic faith but never experienced pressure or force to follow the practices of the church so that each child in later years was able to pursue their own chosen course.

I myself was religious but could not accept the doctrine of the Catholic system although I respected the church. I could not represent something on the outside that my inner conscience had not accepted. So I did not continue to attend church, heard little preaching and had no knowledge of the Bible. I did not read any religious books or scientific literature and did not join any other group or religious sect.

Anyone knowing the Catholic teaching knows what a conscious struggle one finds himself in when he wants to release himself from it. I was not spared from this either. But the question as to what is the Truth and where it is to be found, remained.

Often when I prayed the Lord's Prayer I would beseech the Lord to allow me to find His kingdom. This prayer was answered in June 15, 1937, as I prayed quietly and waited for the inner voice. In this attitude I persisted often, for a wonderful peace came over me and thoughts which came to my heart, not my head, gave me comfort and strength.

Still I did not know that these thoughts were given to me until, in a strange dream I experienced something which later proved to be the Truth and caused me to write down these thoughts.

So on a certain day as I listened inwardly a stream of words came to me, which I wrote down. This was the first message I wrote which started like this: "In the beginning was the Word, 'a Te-Deum' to the Creator of Heaven and Earth."

Then came doubt, …. did you write this by yourself? In short, I have wrestled, prayed and gone through many struggles, but again and again the words came to me like a stream, a wisdom, which made me tremble. Then God Himself took away my doubts. He answered me and I acknowledged Him as our Father, in His Word. My faith grew, doubt diminished, and I received and wrote daily.

The contents of the writings were beyond my understanding. Phrases, which I had never heard of or read about, strange and scientific expressions and references continually came to me. Then came unheard of expressions of the Heavenly Father's Love giving refuge and providing enlightenment to all the questions of life.

The Words came to me in the following manner: After sincere prayer and a short period of composure I listened inwardly. Thoughts then followed coming to my mind, clearly, distinctly, and the words flowed smoothly always three or four, one after another, like writing a radio announcement or a weather report, slowly so that I could easily keep pace, writing line after line.

Now I write the words in shorthand as a dictation without having any constructive or intellectual part in it. I am in no way in a 'trance', nor do I even form the sentences, but it comes to me one word at a time, neither do I understand the context while I am writing the words down.

After days, sometimes weeks, I transcribe the shorthand writings into longhand without changing or correcting a syllable. Each dictation takes about half an hour. I must stress that this could not happen forcibly or in a state of ecstasy. It all takes place simply and consciously, without any excitement or influence of my own will. I can interrupt myself at any time and finish the sentence after hours or days without reading the previous writing the dictated words continue again.

My will is under no compulsion, all that I desire is to serve God and do what His will wants me to do.

I can truthfully say that I was led into this Truth, and these concepts were, in every respect, foreign to me. It was only after years that I found confirmation of what I received when I came to know the writings of Jacob Lorber. No one can imagine my joy when I discovered the literature of Jacob Lorber; ‘The Great Gospel of John’ and ‘The Youth of Christ’. Then I understood that other people were also given the Word of the Lord, that God had spoken to His children at all times and that God will continue to do this in His endless love and mercy.

I found in Lorber's writings the same as was given to me. I often could not understand the Word that came to me, but in His love the Heavenly Father gave me the explanation. How wonderful are the innumerable manifestations in which the Father displays His exceedingly great goodness.

It became clear to me that my limited education due to lack of money, and my lack of time to read good books or visit performances, became my advantage. I was now able to concentrate on my work from early morning to late at night, and each day I received that precious spiritual Word without knowing for whom I received it.

It is because of my ignorance of the Bible and the Catholic doctrine that I accepted the Word from above without resistance. In my experience, an earnest Catholic or Protestant whose knowledge is rooted in dogmatic theories is too much bound to dogma to accept and embrace divine revelations without resistance.

Still, there are scientists at several faculties who earnestly discuss these divine teachings with increasing interest. Their interest not only concerns the irrefutable explanation of the origin of matter and the possibility of its dissolution, but also the principle of the wrong teachings of different religions, systems and confessions. In the messages I received, these errors are recorded and everyone is urged to give instructions concerning these doctrinal errors whenever there is an opportunity. But everyone is free to take the Lord's Word to heart or not. But whoever understands the spirit in the Father's Word and does not act accordingly increases the distance between himself and the Father even more. When he does not follow the warning Words of love he puts himself inevitably under the law. He will also, in the same measure, lack in grace by disregarding God's commandment of love.

In God's grace people are led anew to the Gospel, which emphatically points out the purpose of man's being. For the merciful love of God seeks to save all who still can be saved before the turning point comes. And it will come. The end-time which seers and prophets have proclaimed is now here. According to the revelations given to me, the Lord does not differentiate between His children. ‘Come ye all to Me’ sounds His call and blessed is he who hears His call and follows Him. God loves His children. He wants to make them all happy, even when they do not want to know Him.

Recorded November 22, 1953

Bertha Dudde

Bertha Dudde was permitted to leave her earthly shell on September 18, 1965 to return to the Father’s heavenly house.

Inhoud

5860 - Het hand over hand toenemen van de zonde Geloofsstrijd - Einde

5861 - Valse christussen en valse profeten (I)

5863 - Wie in de liefde blijft...

5864 - De GEEST van GOD werkt waar HIJ wil

5865 - Twee verschillende werelden - De stem van de goede Herder

5877 - De korte fase van het aardse leven beslist het lot in het hiernamaals

5878 - De deur naar het lichtrijk is Jezus Christus

5879 - Het woeden van de natuurkrachten

5886 - “Wat u voor de geringste van Mijn broeders doet”

5887 - Geestelijk blinden - Lichtstralen

5889 - Zieken genezen in de Naam van JEZUS

5895 - Levend christendom

5897 - Het aardse leven is de weg, maar niet het doel

5899 - Gebed om het welslagen

5901 - Het brengen van het evangelie aan de zielen in het hiernamaals - Liefde

5904 - De zegen van het leed

5913 - Strijden of dienen

5914 - Hulp van Lichtwezens alleen vanuit de Wil van GOD Het aanroepen van "heiligen"

5920 - Gods liefde is ook in leed te vinden

5922 - Het Woord van boven - Het uitgieten van de Geest

5923 - De kerk van CHRISTUS - Een levend geloof

5926 - Ernstige aanmaning om aan het doel van het bestaan op aarde te denken

5927 - Navolging van Jezus - Leven in liefde

5928 - De wederkomst van God in het woord - Grote geestelijke nood

5929 - Verlossing van de hel - Lichtstraal in de vorm van een kruis

5931 - Jezus Christus is de poort naar het lichtrijk

5932 - Kruisdood - Goede Vrijdag

5934 - Opstanding

5936 - Het dichtbijzijnd einde - De tijdrekening van God

5940 - Gelovig vertrouwen verzekert GOD's hulp

5941 - Ongewone werkzaamheid van predikers die de mensen moeten opwekken

5943 - Barmhartigheid

5945 - Gods hulp in elke nood

5946 - Gods zorg voor het geringste - eenvoudigste

5949 - Het in 't nauw brengen van de rechtvaardigen

5952 - Niemand komt tot de VADER dan door MIJ

5957 - De letter doodt - De geest maakt levend

5961 - GOD’s liefdeketen

Het hand over hand toenemen van de zonde Geloofsstrijd - Einde

B.D. 5860 from 23. januari 1954, taken from Book No. 64

Wanneer de zonde sterk toeneemt, wanneer er onder de mensen geen geloof meer is aan de Gerechtigheid GOD's, wanneer de mensen zich onverantwoord uitleven en hun driften de vrije loop laten, wanneer er onder de mensen geen liefde meer is, wanneer al hun begeerten alleen maar uitgaan naar de wereld en haar goederen, dan is het einde gekomen en wordt de Schrift vervuld, de voorspellingen van de profeten, die in opdracht van GOD het einde telkens aankondigden, worden bewaarheid.

En als u, mensen om u heen ziet, als u met open ogen op alles let wat er op aarde gebeurt, dan beseft u die van goede wil bent, in welk uur u leeft. U ziet in, dat dit alles tekenen zijn van het nabije einde, dat de mensheid zelf het einde naar zich toe trekt, omdat ze in zonde leeft en omdat ze haar GOD niet meer acht.

Nog zijn er mensen die niet geheel bedorven zijn, die de tegenstander van GOD nog niet helemaal toebehoren, die echter ook geen geloof hebben en daarom onnadenkend voortleven - maar hoe dichter het bij het einde is, zullen er ook van deze mensen steeds minder komen. Deels zullen ze wegzinken en in de macht van de tegenstander van GOD raken en deels weggeroepen worden uit dit leven in het hiernamaals. En de verdorven en satanische mensen zullen toenemen en slechts een klein aantal zal GOD trouw blijven en zo leven op aarde zoals het Zijn Wil is. En dezen zullen veel te lijden hebben onder de eersten, want ze zullen gehaat en vervolgd worden terwille van hun geloof. En zodra er openlijk wordt opgetreden tegen allen die zich uitspreken voor GOD, voor JEZUS CHRISTUS, staat u, mensen kort vóór het einde.

Ook dit is u, mensen lange tijd tevoren aangekondigd, dat u zich zult moeten verantwoorden en voor de rechters wordt geleid terwille van de Naam JEZUS. En zodra elk geestelijk streven vijandig wordt bejegend, zodra de dienaren GOD's op aarde gehinderd worden bij hun arbeid voor het rijk GOD's, zodra ze gehoond en belachelijk gemaakt worden vanwege hun geloof, is ook al de tijd gekomen waarin de satanische krachten werkzaam zijn, die op het einde tekeer zullen gaan tegen alles wat op GOD gericht is.

En al het zwakke, nog niet totaal kwade, zal worden weggeroepen van de aarde, opdat het niet geheel in de handen van GOD's tegenstander zal vallen, wanneer de laatste dagen zullen aanbreken, waarin op zo'n manier tegen de gelovigen wordt opgetreden, dat alleen de sterken van geloof, mensen die helemaal op GOD vertrouwen, stand houden, omdat het geloof hun kracht geeft en omdat GOD hen zichtbaar kan bijstaan vanwege hun geloof. En dan zal ook het werkzaam zijn van de satan duidelijk worden, want hij zal zich belichamen in alle mensen die hem toebehoren door hun gezindheid. En ieder van hen zal werken verrichten die om vergelding schreeuwen. En de vergelding zal komen, de dag zal aanbreken, waarop aan al dat doen en laten een einde gesteld is, waarop GOD's rechtvaardigheid tevoorschijn komt en de werken van ieder mens openbaar worden. De dag zal komen dat er recht wordt gesproken, zoals er geschreven staat, waarop ieder het loon ontvangt dat hij verdient, waarop GOD's Woord vervuld wordt, omdat het de eeuwige Waarheid is.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Valse christussen en valse profeten (I)

B.D. 5861 from 24. januari 1954, taken from Book No. 64

IK verkondig u steeds weer: De tekenen en wonderen zullen toenemen, zowel die van de kant van Mijn dienaren op aarde als ook die van de kant van Mijn tegenstander. Want er zullen vele valse christussen en profeten opstaan om in opdracht van de vorst der duisternis dat te verzwakken wat door Mijn ware dienaren verkondigd en gedaan wordt, om hun wonderen en voorspellingen als twijfelachtig voor te stellen en de mensen in steeds diepere duisternis te storten. Doch de wonderen die de valse profeten verrichten zullen alleen daaruit bestaan aardse macht en rijkdom te vermeerderen, het zullen geen werken van liefde zijn die zij volbrengen. Door hen zullen werken ontstaan die zij bestempelen als door bovenaardse macht tot stand gebracht, die echter alleen als opeenhopingen van aardse goederen gekenschetst kunnen worden, dus ook hem verraden die heer van de materie is.

Maar echte wonderen zijn werken van barmhartigheid voor de lijdende en verzwakte mensheid. Echte wonderen zijn duidelijke uitwerkingen van de Kracht van boven. En echte wonderen zullen alleen gedaan kunnen worden door hen, die als ware verkondigers van MIJN Woord op aarde werkzaam zijn. Die MIJ en MIJN Stem belijden voor de wereld en trachten het geloof in MIJ tot leven te wekken en te stimuleren.

Dat zijn ook de echte profeten, die volgens MIJN Wil de mensen verkondigen wat hun te wachten staat en die IK daarom heb uitgekozen het verkondigde Woord te verbinden met bewijzen van geloofskracht, opdat de mensen inzien door welke kracht en in welke Geest Mijn vertegenwoordigers werken. Want er zullen in het einde ook veel valse profeten optreden en door wonderdaden proberen de mensen in verwarring te brengen. Mijn tegenstander zal met dezelfde middelen werken en het zal hem ook gemakkelijker vallen de mensen te misleiden, omdat hij hun geen ondergang verkondigt - maar steeds alleen een leven van aards welzijn en wereldse vooruitgang belooft. En omdat zijn wonderen daarin bestaan deze wereldse vooruitgang op de voorgrond te plaatsen - omdat zijn wonderen voor de mensen een betoverende materiële opbloei zijn - omdat zijn voorspellingen een toekomst van rijkdom, eer en aards succes beloven, een wereld van opbouw en aardse volmaaktheid, wordt daarom aan zulke voorspellingen ook meer aandacht geschonken. Doch de mensheid wordt daardoor steeds meer afgeleid van het echte en ware dat Mijn vertegenwoordigers op aarde hun bekend maken, nml.dat de mensen voor het einde staan, dat al de materiële goederen hen niet voor de ondergang - die zij met zekerheid tegemoet gaan - kunnen redden, als zij Mijn Woorden niet aannemen maar naar de woorden van hen luisteren op wie de vorst der duisternis zijn invloed uitoefent. Naar hen, die wel ook wonderen verrichten door zijn kracht, die op aarde machtig zijn omdat zij zich aan hem hebben uitgeleverd, wiens werken echter steeds te herkennen zijn. Want liefde spreekt er niet uit hen, hulp voor noodlijdende mensen valt er niet te ontdekken - hoewel zij zich ook van Mijn Woorden bedienen of ook wel Mijn Naam op de voorgrond plaatsen om voor ware profeten gehouden te worden. Maar waar geen liefde heerst is ook Mijn GEEST niet. Daar zullen noch goddelijke wonderen gebeuren noch ware profetische woorden gesproken worden. Daar zal duidelijk het drijven van hem te herkennen zijn die Mijn tegenstander is, die in de laatste tijd alles proberen zal Mijn kleine kudde te verstrooien en voor zichzelf te winnen.

Deze tijd is nu gekomen, daarom geef acht op alles wat IK u zeg, opdat u het juiste van het valse leert onderscheiden, het licht van de verblinding - de waarheid van de leugen, opdat u niet in handen valt van hem die u verderven wil.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Wie in de liefde blijft...

B.D. 5863 from 26. januari 1954, taken from Book No. 64

U vindt uw vrede in de vereniging met MIJ. Uw verlangen is gestild zodra u zich één weet met MIJ, als u zich met MIJ verbonden hebt door de liefde of door innig gebed - dat in geest en waarheid tot MIJ wordt opgezonden. Het gebed is de wil om met MIJ verbonden te zijn, in liefde werkzaam zijn echter is de vervulling, want: "Wie in de liefde blijft die blijft in MIJ en IK in hem". De liefde is het grootste - en van het werkzaam zijn in liefde hangt alles af wat met het rijp worden van de ziel, met de terugkeer in het Vaderhuis en met de eeuwige zaligheid te maken heeft.

Als u zich steeds maar deze woorden voor ogen houdt: "Wie in de liefde blijft die blijft in MIJ en IK in hem" - als u maar altijd daaraan denkt dat IKZelf de LIEFDE ben, dan zal ook het vervullen van Mijn geboden van de liefde u als het voornaamste voorkomen, dan zult u ijverig zijn om in de liefde te leven om daardoor voor eeuwig met MIJ verbonden te zijn.

De liefde is alles - ze is verlossingskracht - ze is licht, ze is het goddelijke principe, het middelpunt van de eeuwige ordening. Als een mens zonder liefde leeft is hij buiten de ordening getreden, hij gaat geheel tegen GOD in in zijn denken en handelen, hij is geestelijk blind, d.w.z. zonder inzicht en hij is onverlost in de macht van Mijn tegenstander - die hem van elke zaligheid wil uitschakelen.

De LIEFDE ben IKZelf, de liefdeloosheid is Mijn tegenstander - en wie dus het verlangen heeft met MIJ verenigd te zijn - wie MIJ voor zich wil winnen, die moet in de liefde leven, want dan moet IK ook bij hem zijn omdat de Liefde Mijn oersubstantie is van eeuwigheid. Wel deel IK onmetelijke genaden uit, wel schenk IK u wat u niet verdient en niet uit uzelf nastreeft, maar al Mijn genadegaven moeten alleen dat ene bewerkstelligen dat u tot liefde wordt. Want al zou IK u alles willen schenken, zonder de liefde blijft u nochtans dood, zonder de liefde blijft u wezens die onder de wet vallen - u blijft dan altijd alleen maar Mijn schepselen - maar kunt zo nooit meer Mijn kinderen worden.

Pas de liefde brengt het vergoddelijken van Mijn schepselen tot stand - pas de liefde kan ons verenigen, daar u anders altijd alleen maar buiten MIJ als geïsoleerde wezens een ongelukkig bestaan leidt. En daarom is het eerste en voornaamste gebod: "Heb GOD lief boven alles en uw naaste als uzelf". En van het vervullen van dit gebod hangt uw geestestoestand af, reeds hier op aarde - en later in de eeuwigheid. Daarom gaf IK Mijn discipelen de opdracht uit te gaan in de wereld en de mensen Mijn goddelijke Liefdeleer te verkondigen - daarom leefde IKZelf de mensen op aarde een leven in de liefde voor en bezegelde deze Liefdeleer van MIJ met de dood aan het kruis, die IK voor de medemens heb ondergaan uit overgrote Liefde, omdat IK hun onafzienbare nood zag en hen helpen wilde.

En zolang u, mensen deze geboden van MIJ ongeacht laat, kunt u de zaligheid niet bereiken - al zou u zich nog zo diep verootmoedigen en u voor MIJ in het stof werpen - MIJ om erbarmen smekend. IK heb u lief met een niet te overtreffen Liefde en IK wil u allen voor MIJ winnen. Maar alleen in de liefde die door u beantwoord wordt bestaat Mijn zaligheid - en deze moet u MIJ vrijwillig schenken. Het verlangen naar MIJ moet de reden zijn van uw bede om erbarming omdat u MIJ liefhebt - omdat u inziet op welke verre afstand van MIJ u zich nog bevindt.

U moet proberen met MIJ in contact te komen, u moet willen dat u met MIJ verenigd wordt en daarom moet u in de liefde leven, anders kan een vereniging nooit plaatsvinden. Bedenk dat u de eeuwige LIEFDE Zelf met elke daad van liefde tot u trekt, dat ZE echter niet in uw harten binnen kan komen als deze nog geheel tegen het Oerwezen van GOD gericht zijn.

Alleen door de liefde verenigt u zich met MIJ. Daar aan moet u denken en het gebod van de liefde als het allervoornaamste proberen te vervullen - u moet weten dat zonder liefde geen mens zalig kan worden.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De GEEST van GOD werkt waar HIJ wil

B.D. 5864 from 30. januari 1954, taken from Book No. 64

De GEEST van GOD werkt waar HIJ wil, want GOD alleen weet waar Zijn GEEST zich zonder weerstand openbaren kan. HIJ alleen weet wie Zijn boodschappen zonder weerstand aanneemt en er gebruik van wil maken, en HIJ alleen weet welke begaafdheden de werkzaamheid van Zijn GEEST toelaten. Zijn Wil is dat de waarheid ingang vindt onder de mensen, waardoor misvattingen en leugens zo worden belicht dat ze als zodanig door de mens worden herkend.

Het is Zijn Wil dat de mensen de weg tot zaligheid leren vinden, een weg die steeds de weg der waarheid is. Daarom is HIJ er steeds op uit de mensen de waarheid te doen toekomen, omdat HIJ alleen dat ene doel voor ogen heeft, nml.de zaligheid van Zijn schepselen. Op aarde waar ZIJN tegenstander heerst zal de waarheid steeds door diens invloed bestreden worden en verontreinigd, ze zal steeds met leugen en dwaling vermengd worden omdat het doel van GOD's tegenstander is de waarheid aan de mensen te onthouden om het naar GOD willen gaan en het onderkennen van GOD te verhinderen.

Daarom moet steeds weer de zuivere waarheid van boven tot de aarde gebracht worden, hetgeen echter alleen door de werking van de GEEST, d.w.z. door het uitstorten van de GEEST over de mens kan geschieden. En deze mensen kiest GOD Zelf, want Zijn GEEST werkt waar HIJ wil. Dit werken kan alleen in vrije wil plaatsvinden, want nooit wordt door GOD dwang uitgeoefend om een mens te bewegen de waarheid aan te nemen. Het is altijd een aangelegenheid van de vrije wil van de mens, en zulk een zich aan GOD overgegeven wil is HEM zeker bekend.

De vrije wil opent als het ware het hart van een mens zodat GOD's GEEST dat hart kan binnenstromen. Daardoor bestaat de mogelijkheid dat het stromen van de GEEST onvertroebeld dat hart binnenkomt. Waar aan de voorwaarde is voldaan dat GOD een mens de zuivere waarheid kan geven, daar is ook de geestelijke beschutting aanwezig die de onreine- en duistere krachten tegenhoudt. Want een mens die zich en zijn wil geheel aan GOD heeft toevertrouwd, staat in de "lichtkring" van GOD die door duistere wezens niet betreden mag worden.

Het is dus GOD's Wil dat de waarheid naar de aarde wordt gebracht, daarom is het begrijpelijk dat dit geschiedt door een mens van wie de wil geheel is ingegaan in de Wil van GOD. Daardoor wordt het binnensluipen van GOD's tegenstander niet meer toegelaten en GOD kan nu schutzengelen posteren, omdat de mens HEM door zijn GOD-toegekeerde wil daartoe het recht geeft. Dan toont zich ook de werkzaamheid van GOD's Geest, doordat een helder licht in 't hart van die mens binnenstroomt waarvoor elk wezen van de duisternis vlucht.

Het motief dat GOD steeds opnieuw de waarheid naar de aarde zendt komt voort uit Zijn Liefde voor Zijn schepselen, die HIJ tot de zaligheid zou willen leiden, en er mag dus niet aan worden getwijfeld, dat HIJ Zijn Wil ook zal verwezenlijken. HIJ zal dan ook begrijpelijkerwijs die mensen kiezen die voor het aannemen van de waarheid van boven in aanmerking komen, maar HIJ zal deze uitverkorenen zo leiden dat door hen geen dwaling aangenomen wordt. Anders zou het onmogelijk zijn dat HIJ de zuivere waarheid aan de mensheid kon geven.

Wel moet er de nadruk op gelegd worden dat van een uitstorten van de GEEST pas gesproken kan worden, als het gaat om het doen toekomen van geestelijke kennis. Onder het toezenden van de zuivere waarheid door het werken van de GEEST wordt alleen verstaan een weten over geestelijke zaken, dus het verkrijgen van inzicht in datgene wat goddelijk geestelijk genoemd kan worden. GOD kan en zal de mensen ook opheldering in aardse zaken geven, dat gebeurt echter d.m.v. gedachten - waarbij de juistheid van deze gedachten weer afhankelijk is van het geestelijk niveau van die mens. Doch het uitstorten van de GEEST kan niet met aardse wetenschap in verband worden gebracht, derhalve moet geestelijke - en aardse kennis steeds gescheiden worden. Deze beide vallen niet gelijkelijk onder het begrip "het toesturen van de goddelijke waarheid"; ofschoon het denken van een mens ook door de GEEST verlicht kan zijn, wanneer hij zich inspantin de goddelijke orde te leven, en zo ook met de waarheid overeen kan stemmen.

Zodra u, mensen alle aardse zaken uitsluit en u zich alleen het geestelijke rijk tot doel van uw verlangen stelt. Zodra u poogt uw kennis op geestelijk gebied te vergroten en u alleen de toestand van uw ziel tracht te verbeteren door het toevoeren van datgene wat nuttig voor haar is. Zodra u zich alleen bepaalt tot dat wat voor uw ziel een leven in de eeuwigheid verzekert en geen acht slaat op wat het lichamelijke leven op deze aarde betreft, streeft u het geestelijke na en zal de GEEST in u u waarlijk leiden. HIJ zal Zich in u openbaren en u innerlijk op een wijze onderrichten, zoals het voor de positieve ontwikkeling van uw ziel nuttig is.

Dan kunt u ook goddelijke boodschappen ontvangen overeenkomstig de rijpheid van uw ziel. Ze zullen u echter alleen opheldering geven over het geestelijke rijk, over samenhangen in de geestelijke wereld, over de geestelijke oorsprong en het doel van al het geschapene. Dus over alles wat u met uw verstand niet doorgronden kunt en over datgene, wat voor u niet bewijsbaar is zolang u leeft op aarde. Aardse problemen daarentegen kunt u oplossen door het verstand, waarbij een waarheidsgetrouw resultaat weliswaar ook alleen het gevolg is van een verlicht denken. Dat is echter alleen het geval als een mens, door een GOD welgevallig leven, streeft naar dit verlicht denken. Er moet dus op worden gelet dat goddelijke openbaringen het zieleleven, de geestelijke ontwikkeling van de mens, de kennis over oorsprong en einddoel en het weten over GOD's heilsplan van eeuwigheid, tot inhoud hebben. Aardse vragen beantwoorden de mensen min of meer waarheidsgetrouw zelf, afhankelijk van de rijpheid van hun ziel.

Hoe inniger een mens met GOD verbonden is des te sterker zal hij ook Zijn invloed bemerken, en des te helderder wordt zijn denken en zal hij wereldse vragen kunnen beantwoorden. Want dan laat hij het werken van de GEEST in zich toe die hem dan ook in het aardse leven leidt en stuurt.

Maar woordelijke boodschappen waarmee de waarheid direct naar de aarde gezonden wordt zijn anders te beoordelen. Dat soort openbaringen heeft een goddelijk- geestelijke kennis tot inhoud die alleen direct van GOD uit tot de menselijke middelaar overgebracht kan worden, waarvoor echter weer bepaalde voorwaarden gelden.

Dit soort overdracht gebeurt alleen volgens goddelijk plan waarvan HIJ alleen weet hoe dat volbracht kan worden, en daarvoor kiest HIJ Zich ook Zelf een bruikbaar "werktuig". En HIJ doet dit steeds als de noodzaak gebiedt dat de mensen door het zenden van de zuivere waarheid hun opwaartse ontwikkeling zullen bespoedigen. Alleen GOD kent de harten van de mensen en HIJ alleen weet bij welk aards kind de voorwaarden aanwezig zijn voor het ontvangen van de goddelijke boodschappen, en HIJ kiest dan dat kind uit.

De GEEST van GOD waait waar HIJ wil. ZIJN GEEST wordt uitgestort in een "vat" dat daarvoor geschikt is (B.D.). want het gaat daarbij om een buitengewone hulpactie. De bedoeling is de geestelijke duisternis te doorbreken met "lichtstralen" die van GOD Zelf uitgaan. En dit is een proces dat nog veel mensen redding van de geestelijke dood kan brengen. Want daardoor wordt een weg gewezen die vanuit de wereld der materie naar het rijk van het licht voert.Dit is een mogelijkheid de mensen aan te sporen tot een ommekeer, als zij van goede wil zijn en de uitgestoken Hand van de VADER aannemen, DIE Zijn kinderen niet weer voor een eindeloos lange tijd verliezen wil.

Daarom geniet elke ontvanger van goddelijke boodschappen ook de bijzondere bescherming van GOD, opdat zijn werk volbracht kan worden, opdat het licht der waarheid de aarde kan verlichten in een tijd van diepe geestelijke duisternis, opdat de korte tijd die de mensen nog rest tot het einde, goed wordt benut.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Twee verschillende werelden - De stem van de goede Herder

B.D. 5865 from 31. januari 1954, taken from Book No. 64

De aarde en het geestelijke rijk zijn twee verschillende werelden en zelden zullen de bewoners van de aarde begrip hebben voor datgene wat uit het geestelijke rijk tot hen komt in de vorm van het goddelijk Woord. Ze zullen zelden begrip hebben voor het geestelijk goed dat hun uit het geestelijke rijk wordt overgebracht. Maar het gaat hier om Mijn Woord: Mijn schapen herkennen Mijn stem.

Het is maar een kleine kudde van welke Ik Zelf Herder ben. Het is maar een kleine schare die tot de mijnen kan worden gerekend. Het zijn maar weinig mensen die in levendige verbinding met Mij staan, bij welke niet alleen de mond spreekt maar ook het hart als ze bidden. Er zijn maar weinig mensen die een levend geloof hebben, in wier leven Ik op de eerste plaats kom en voor wie Ik ook een ware Vader kan zijn, die Ik als Mijn kinderen kan bedenken met gaven die hun Mijn Liefde bewijzen. Het merendeel van de mensen staat verre van Mij. En als Ik tot hen spreek, maakt Mijn stem geen indruk op hen. Ze onderkennen in Mijn Woorden niet de stem van de goede Herder, die hen roept Hem na te volgen. Ze gaan hun eigen gang. Ze zijn alleen maar op de wereld en knopen geen verbinding aan met het geestelijke rijk, waaruit ze grote zegen zouden kunnen putten voor hun ziel.

Maar zoals de twee werelden verschillend zijn - de aarde en het geestelijke rijk- zo zijn ook de mensen verschillend en behoren bij één van deze twee rijken. En daarom zal Mijn Woord steeds alleen worden aangehoord door diegenen die de roep van hun Herder vernemen, die van Mij zijn of zij die nog besluiteloos zijn naar welk rijk ze zich zullen keren. Ze horen Mijn roep en ervaren die als een lokroep waardoor ze zich aangetrokken voelen.

Mijn roep blijft altijd en eeuwig hetzelfde: “Volg Mij na”. Want er is maar één weg die naar het doel leidt, die al Mijn schaapjes moeten gaan: de weg van de liefde. En wie deze weg gaat behoort tot de mijnen en deze volgt zijn Herder, die hem waarlijk naar zijn thuisstal leidt, die hem niet aan Zijn vijand uitlevert, die hem beschermt als de vijand de kudde binnendringt om ze te verstrooien. En deze vijand zal alles doen om Mij Mijn schaapjes te ontvreemden. Hij zal als verklede wolf midden onder Mijn schaapjes komen en deze eveneens trachten te lokken, om ze dan meedogenloos te verscheuren en aan de eeuwige dood prijs te geven.

Maar Mijn schapen herkennen Mijn stem en ze blijven bij Hem die ze als hun goede Herder zien. En alleen de andere schapen zullen zich door hem laten verleiden indien Mijn lokroep hen niet sterker treft en ze naar Mij dringt, dat Ik ze opneem in Mijn kudde en ze bescherm tegen de vijand. Mijn stem klinkt waarlijk luid en duidelijk en Mijn lokroep dringt overal door, dat niemand kan zeggen hem nooit gehoord te hebben.

Maar alleen zij die van goede wil zijn, horen hem en herkennen hem als de roep van Liefde van de Vader naar Zijn kinderen en volgen Hem. En al is de weg nog zo smal, Ik ga voor hen uit en leid de mijnen veilig en behouden naar hun bestemming. En ieder die Mijn stem hoort, volgt Mij als hij tot de mijnen behoort. Maar het is niet de stem van de wereld; de stem weerklinkt uit het geestelijke rijk en maakt daarom alleen indruk op de mijnen, die streven naar dat rijk en zijn gerechtigheid.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De korte fase van het aardse leven beslist het lot in het hiernamaals

B.D. 5877 from 15. februari 1954, taken from Book No. 64

Uw aardse bestaan als mens is een van de oneindig vele fasen van uw opwaartse ontwikkeling. Want ook als u op aarde uitgerijpt bent om nu in het lichtrijk in te kunnen gaan, gaat uw ontwikkeling toch nog steeds verder, omdat de ziel die tot inzicht is gekomen nooit zal ophouden haar weg omhoog verder te gaan. Zij zal altijd op GOD aansturen omdat zij altijd tracht dichter bij HEM te komen, om in volkomen vereniging met HEM onuitsprekelijk zalig te zijn.

De tijd als mens op aarde is daarom net een kort ogenblik, vergeleken met de eeuwigheid en gemeten aan de eindeloos lange ontwikkelingsgang tevoren door de materiële schepping. En toch is dit korte ogenblik beslissend voor het lot van de ziel en is beslissend voor de verdere ontwikkelingsgang in het geestelijke rijk. Want het maakt verschil of de ziel reeds op aarde een hoge graad van rijpheid heeft bereikt, of pas in het hiernamaals tot inzicht komt. Wel gaat ook de laatstgenoemde opwaarts, maar met uiterst moeizame arbeid moet zij zich verwerven wat haar op aarde rijkelijk ter beschikking stond, en haar het bereiken van de lichtgraad mogelijk gemaakt zou hebben.

Op de aarde de wilsbeproeving te doorstaan, betekent een toestand van licht en kracht in overvloed reeds bij het ingaan in de eeuwigheid. Het betekent: steeds vermeerdering van licht en kracht, omdat de ziel van het uur af dat zij de aarde verlaat als een ontvanger van kracht ook een tussenpersoon is die kracht geeft - en steeds meer en meer ontvangt, hoe meer zij ervan uitstraalt.

Zij gaat nu ook uitermate snel omhoog, want zij sluit zich aan bij geesten met gelijke rijpheid en werkt nu naar goddelijke Wil en in goddelijke opdracht. Zij betrekt alle krachten vanuit GOD en benut ze voor GOD, terwijl de zielen die op de aarde in hun wilsbeproeving faalden ook wel in het hiernamaals tot inzicht kunnen komen, maar pas met behulp van andere wezens. Zij moeten zich nu zo omvormen dat het ook in hen licht wordt en zij de lichtstralingen kunnen opnemen - en nu deze gebruiken naar de Wil van GOD.

Ook deze zielen moeten in vrije wil de toevoer van licht en kracht verlangen, want pas dan zullen zij ontvangen. Dan pas begint ook hun opwaartse ontwikkeling met de werkzaamheid die zij weer verrichten ten behoeve van de zielen in duisternis. Het is in zekere zin een moeizame gang, een opstijgen waar tree voor tree beklommmen moet worden met inspanning van alle kracht en gehele wil. Er blijft echter geen moeite onbeloond, want het helpt de ziel zeker verder. Maar omdat zij zelf nog zeer zwak is en over weinig kracht beschikt, moet zij haar gehele wil inzetten en veel steuning ondervinden van de kant van de lichtwereld - of door menselijke voorspraak. Tot zij zelf in zover licht- en krachtontvanger is geworden, dat zij nu van haar kant kan uitdelen en nu ook steeds meer kracht ontvangt.

Het korte aardse leven is beslissend voor het lot in de eeuwigheid. Want het binnengaan in het geestelijke rijk kan al van een hoogste zaligheid zijn die nu nooit meer eindigt, als de tijd op de aarde goed besteed werd.

Maar die tijd kan ook onbenut blijven en de gevolgen daarvan moet de ziel dragen. Zij moet verder worstelen en strijden als zij niet ten onder wil gaan. Haar leven in het geestelijke rijk lijkt nog in veel opzichten op het worstelen op de aarde, maar is toch niet hopeloos als de ziel zelf de wil heeft licht en kracht te verwerven. Alleen haar wil is beslissend. Is die wil reeds in het aardse leven op GOD gericht dan zal de ziel vastberaden het doel nastreven nader tot HEM te komen, wat zij dan ook spoedig bereikt.

Maar zolang de wil nog van GOD is afgekeerd, betekent dit voor haar duisternis en zwakheid. In deze toestand gaat de ziel dan het hiernamaals in, terwijl in het vorige geval de ziel doorstraald is van licht, en niets haar meer aan het aardse bindt dan alleen de liefde tot hen die zij verlaten heeft en die zij nu haar hulp aanbiedt op elke wijze. Maar de anderen hebben nog lange tijd hulp nodig ofschoon zij aan de aarde ontrukt zijn. Zij houden zich echter nog in de nabijheid van de aarde op tot ook zij zoveel licht en kracht kunnen ontvangen, om van hun kant nu werkzaam te zijn in het geestelijke rijk.

En elk werk bestaat nu daarin de wil van hen te beïnvloeden die hem nog verkeerd gericht hebben, om hen te bewaren voor hetzelfde noodlot, voor een moeilijke gang opwaarts in het geestelijke rijk, die het gevolg is van een verkeerd gerichte wil op aarde.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De deur naar het lichtrijk is Jezus Christus

B.D. 5878 from 16. februari 1954, taken from Book No. 64

De deur naar het lichtrijk is voor ieder geopend die de weg via Jezus Christus kiest. Maar zonder Hem is het rijk van het licht voor u gesloten en gaat u in duisternis of in zo'n erbarmelijke schemering dat u zich niet wel voelt en daarom ook niet gelukzalig bent. Waar Jezus Christus ook maar gepredikt wordt, wordt u gewezen op de juiste weg, want Hij zelf heeft de woorden gesproken: "Ik ben de Weg, de Waarheid en het Leven". En Hij zal u steeds weer tegenhouden op uw weg als u eenmaal aan Hem voorbij bent gegaan zonder op Hem te letten. Hij zal u steeds weer wijzen op de waarheid, op Zijn verlossingswerk, Hij zal zich aan u als Leider ter beschikking stellen op uw levensweg op aarde, Hij zal u trachten te winnen in liefde en geduld, Hij zal zich niet onwillig van u afwenden wanneer u Hem niet wilt aanhoren. Hij zal u achterna lopen als u in de diepte dreigt te verdwalen en dan weer lokken en roepen, dat u zich naar Hem omdraait en terugkeert, dat u de weg opgaat die naar het ware doel voert, naar het eeuwige leven.

Alleen Hij is de poort door welke u binnen kunt gaan in de gelukzaligheid, en wijst u Hem op aarde af, dan wordt u daarginds in een donker rijk ontvangen, alles is er in duisternis gehuld, want er ontbreekt het licht dat alles verlicht, Jezus Christus van wie het licht uitgaat. Maar in dit rijk der duisternis zult u naar Hem moeten roepen, dan kunt u ook verlost worden uit uw kwelling, doch het is moeilijk voor een ziel die Hem op aarde afwees, om uit vrije wil naar Hem te roepen, omdat ze niet geloofde en dit geloof haar in het hiernamaals ook niet kan worden geschonken. Voor zulke zielen is het moeilijk omdat de duisternis hun denken verwart en vaak verkeerd richt, omdat ze te weinig eigen licht bezitten dat nu hun wil aan zou kunnen sporen naar Hem om redding te roepen. Het afwijzen op aarde van Jezus Christus heeft een uitermate smartelijke uitwerking in het hiernamaals, want het ontbreekt de ziel aan alles, kracht en licht, ze heeft geen inzicht en is te zwak van wil om zich inzicht te verschaffen.

Maar de barmhartigheid van de goddelijke Verlosser stuurt zulke zielen ook dan nog hulp. Ze worden ook in dit rijk der duisternis gewezen op het kruis van Christus, wat zodanig wordt geopenbaard, dat plotseling een gedachte aan Hem als een bliksemstraal in de ziel omhoog flitst, dat een lichtschijnsel in de vorm van het kruis haar plotseling treft, dat echter dadelijk weer uitdooft maar toch in de ziel een sprankje inzicht kan achterlaten, dat ze nadenkt over Jezus Christus en van Hem verlossing verwacht, dat ze Hem in gedachten dichterbij roept en Hem haar nood voorlegt, dat ze daardoor haar wil te kennen geeft in Hem te geloven en alleen maar hulp nodig heeft om weer geen andere mening te krijgen.

En dan wordt haar ook hulp gestuurd, dan neemt de duisternis onmerkbaar af, een gering schemerlicht laat haar de weg zien die ze nu volgt en die haar in steeds lichtere streken voert, zolang ze de gedachte aan Jezus Christus niet laat varen, maar die dadelijk weer duister wordt wanneer ze niet meer aan Hem denkt. De ziel moet vrij uit haarzelf naar Jezus Christus willen, dan wijkt elke hindernis van haar, dan straalt haar een licht toe, waar ze naartoe gaat, dat ze spoedig herkent als het licht van Christus en dat haar de eerste gedachten aan Hem toestuurde.

Het geloof in Jezus Christus is de poort die naar de gelukzaligheid voert. En gezegend hij die Hem nog op aarde vindt, de goddelijke Verlosser, die zelf de Weg is, de Waarheid en het Leven. Zalig wie met dit geloof het rijk hierna ingaat, want voor hem gaat de deur open naar het rijk van het licht, naar het eeuwige leven.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het woeden van de natuurkrachten

B.D. 5879 from 17. februari 1954, taken from Book No. 64

U zult luid en machtig mijn stem vernemen. En allen die aan mijn zachte roep geen gevolg wilden geven, zullen ontstellen als hij u luid zal weerklinken, als u door het woeden van de natuurkrachten aan Mij zult worden herinnerd, tegen Wie u zich steeds heeft verzet en Die u toch zult moeten erkennen bij het zien van de uitingen van de natuurelementen. U zult weliswaar niet aannemen dat er een samenhang is tussen deze en uw doen en laten in de wereld, maar alleen dit laatste geeft Mij aanleiding om Mij duidelijk te uiten, want uw doen en laten bewijst dat u Mij niet erkent als uw God en Schepper voor Wie u zich eens zult moeten verantwoorden. U gelooft daar niet aan en leeft daarom uw aardse leven niet volgens mijn wil.

En daarom laat Ik mijn stem weerklinken, opdat u zich Mij zult herinneren en verandert, opdat u Mij onderkent en u mijn wil tot de uwe zult laten worden. Ik spreek u aan. Eerst zacht en liefdevol u tot ommekeer aanmanend, om vervolgens steeds luider mijn stem te verheffen tot ze u angst en verschrikking zal brengen omdat u nu voor uw leven vreest. En velen zullen hun aardse leven verliezen, maar als ze nog op het laatste ogenblik de weg naar Mij hebben gevonden is de lichamelijke dood voor hen geen nadeel. Hij is alleen een genade, want ze liepen gevaar geheel weg te zinken en daarom roep Ik ze weg op het ogenblik van het onderkennen van Mij zelf, op het moment dat het geloof ontwaakt dat hun dan het binnengaan in het rijk hierna vergemakkelijkt en voor de ziel het begin van de weg omhoog is.

Ik wil Me door het razen in de natuur duidelijk bekend maken. Waar de menselijke wil aan het werk is, daar is het geloof in Mij maar zelden te verwachten. Maar waar de mensen hopeloos aan de elementen van de natuur zijn overgeleverd, daar denken ze eerder aan hun Schepper en roepen Hem aan. En daar is nog hoop dat zielen gered worden uit de duisternis van het ongeloof, dat ze Mij erkennen en zich nu door Mij laten leiden, op aarde of ook in het rijk hierna. Wat aardse gebeurtenissen niet tot stand brengen, dat kan een natuurcatastrofe van grote omvang nog bereiken: dat aan de God en Schepper van eeuwigheid wordt gedacht en dat de verbinding met Hem in het hart van de mens tot stand wordt gebracht door innig roepen om redding uit de grote nood. En wat schijnbaar een niet te overzien verwoestingswerk is, kan een reddingsactie betekenen voor veel zielen die daardoor het eeuwige verderf ontvluchten en tot leven ontwaken, ook wanneer ze de aardse dood ondergaan.

Ik zal alles doen wat nog gedaan kan worden tot redding van diegenen die hun oren sluiten voor mijn zachte, liefdevolle aanspreken en die Ik toch niet wil laten vallen. Met luide stem wil Ik hen nogmaals toeroepen. En gezegend zijn zij die zich Mij nu herinneren. Gezegend, uit wier harten Ik nog niet geheel werd verdrongen en die nu tot Mij roepen voordat het te laat is.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

“Wat u voor de geringste van Mijn broeders doet”

B.D. 5886 from 24. februari 1954, taken from Book No. 64

Wat u voor de geringste van Mijn broeders doet, dat hebt u voor Mij gedaan. Dagelijks en ieder uur is u daartoe gelegenheid gegeven goed te doen, een vriendelijk woord te zeggen, de naaste behulpzaam bij te staan met raad en daad en zo diens nood te lenigen, die niet alleen uit aardse behoeften hoeft te bestaan, maar die ook geestelijke hulp nodig heeft door troostende woorden of door het brengen op de juiste weg die uit geestelijke en ook aardse nood wegleidt.

U moet alleen niet uw hart verharden en uw ogen afwenden als u nood ziet. U zult niet onverschillig mogen worden en geloven genoeg te hebben gedaan, als u eenmaal hulp hebt verleend. U moet voortdurend de liefde beoefenen, dan zult u zelf in u het gelukzalige gevoel leren kennen van iemand die geeft, die door Mij gezegend is, die in dezelfde mate zoals hij uitdeelt, van Mij weer ontvangt, en waarlijk gaven die hem veel gelukkiger maken dan het aardse bezit waarvan hij afstand doet. Want u geeft aan Mij als u uitdeelt aan de naaste. U schenkt Mij de liefde die de naaste van u ontvangt.

U zult de liefde voor Mij alleen kunnen bewijzen doordat u de naaste liefde geeft. U zult niet kunnen inschatten welk een grote rijkdom u voor uzelf verzamelt door onbaatzuchtige liefde. Maar eens zult u verheugd de waarheid van Mijn Woord inzien en toegeven, dat het waarlijk niet zwaar viel op aarde geestelijke schatten te verwerven. En deze diepe vreugde wil Ik u verschaffen en daarom wil Ik u voortdurend aansporen om werkzaam te zijn in liefde. Wanneer u er steeds aan denkt, dat Ik Zelf als smekeling voor u verschijn, wanneer een behoeftige u om een gave vraagt; wanneer u eraan denkt, dat Ik op de hoogte ben van elke gave die in liefde wordt aangeboden en Ik daarvoor met zegenende ogen naar u kijk, dan zal uw liefde voor de naaste groeien, omdat liefde steeds wederliefde wekt en kracht en zegen in zich draagt.

Wat u voor de geringste van Mijn broeders doet, dat hebt u voor Mij gedaan. U allen bent Mijn kinderen en als de kinderen elkaar onderling beminnen, dan schenken ze de Vader het grootste geluk, omdat alleen de liefde ware gelukzaligheid kan bereiden en omdat de liefde u allen tot voltooiing voert, die zonder liefde nooit kan worden bereikt. Wees dankbaar zolang u gelegenheid hebt te helpen en raad te geven. Want nog bezit u daar de levenskracht voor, die u echter ontbreekt wanneer u later uw nalatigheid inziet en zou willen goedmaken. Gebruik de tijd op aarde om werkzaam te zijn in liefde, opdat u vol van kracht het rijk hierna binnengaat en daar zult kunnen werken met de schatten die u zich door werken van liefde heeft verworven, opdat u niet zwak en hulpeloos bent en bitter berouwt wat u op aarde hebt verzuimd te doen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Geestelijk blinden - Lichtstralen

B.D. 5887 from 25. februari 1954, taken from Book No. 64

De geestelijk blinde blijft alles verborgen, elk inzicht ontbreekt hem, hij is niet in staat een blik te werpen in het rijk van de geest, want hij heeft zijn ogen dicht en geen lichtstraal vermag bij hem binnen te dringen; hij bevindt zich in voortdurende duisternis en al mag hij zich nog zo opgewekt in de aardse wereld gedragen, al mag hij ook op aardse successen kunnen bogen, het verandert niets aan de blinde toestand waarin zijn ziel zich bevindt, in de toestand zonder enig licht en daarom ook zonder enige kracht om de duisternis te verlaten.

Maar de geestelijk blinde houdt zelf zijn ogen gesloten voor het Licht. Hij kan daarom niet beklaagd worden als slachtoffer van zijn lot, als een door GOD gebrekkig bedacht wezen aan wie elk inzicht, elke lichtstraal wordt onthouden. Ook hij wordt door het goddelijke Liefdelicht aangestraald en zou zich maar open hoeven te stellen, hij zou zich alleen maar zonder weerstand aan deze straling van licht hoeven bloot te stellen, dan zou hij ook zijn ogen openen om te zien vanwaar hij die weldaad van de stralen Licht ontvangt. Dat wil zeggen: ook hem wordt de goddelijke uitstraling - het Woord GOD's - gezonden, en als hij er maar naar zou luisteren, zou het ook een weldadige uitwerking op hem hebben, en het verlangen zou in hem ontwaken, steeds meer te horen; zijn geestelijk oog zou worden geopend en het licht nu naar binnen schijnen en alles verlichten wat tot nu toe duister in hem was.

Maar de geestelijk blinde heeft nog weerstand tegen GOD. En daarom is het zijn eigen schuld dat hij niet bij machte is te zien, dat hij steeds in de nacht leeft, dat het licht van de ochtend hem niet gelukkig kan maken. De geestelijk blinde heeft een sterke wil, die tegen alles gericht is wat licht betekent. En hij geeft deze wil maar zelden op. Want meestal voelen deze blinden van geest zich buitengewoon goed op de aardse wereld en zijn haar met al hun zinnen toegedaan, dus is hun wil volledig en helemaal naar de tegenstander van GOD gewend en deze houdt hen gevangen, hij spiegelt hun zoveel licht voor dat ze hun geestelijke blindheid niet voelen, dat ze alleen steeds meer deze verblindende lichten najagen en niet inzien aan welke schijn en welk zinsbedrog ze ten prooi gevallen zijn.

Maar hun geestelijke duisternis hindert hen ook zich bewust te worden van datgene wat hun als schijnlicht door de tegenstander van GOD wordt aangeboden. En deze versterkt ook hun weerstand tegen elke straling van licht die hen van boven aanraakt. Ze kunnen ziende worden, ze kunnen veel goddelijk Licht ontvangen, zodra ze zich maar openstellen, zodra ze bereid zijn hun weerstand op te geven, zodra ze wensen ziende te worden, wat ook altijd mogelijk is, zolang ze op aarde leven; want ook de geestelijk blinde kan van de wereld met haar vreugden genoeg krijgen als hij daar rijkelijk van genoten heeft. Ook hij kan de waardeloosheid en onbestendigheid van aardse goederen inzien en zich er niet meer mee tevreden stellen.

Ook in hem kan het verlangen ontwaken naar het weten van wat verborgen is en dan is het altijd nog mogelijk dat hem de ogen worden geopend, dat hij zich daarheen wendt waar hij gelooft dat er lichtstralen zijn te ontdekken, en dan kan hij ook tot het inzicht komen welke dwaallichten hij tot nu toe heeft nagejaagd en dan is het nog steeds niet te laat zich tot die ENE te wenden DIE hij heeft herkend als het eeuwige LICHT en HEM om Zijn genade te vragen, dat HIJ ook hem de ogen mag openen en hem het Licht mag schenken dat hem voortaan de weg zal verlichten. En zijn verzoek zal verhoring winden.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Zieken genezen in de Naam van JEZUS

B.D. 5889 from 27. februari 1954, taken from Book No. 64

Leg de zieken in Mijn Naam de handen op en zegen ze en de kracht van uw geloof zal hen dan genezen. Want IK ben het aan WIE u de zieken toevertrouwt, en Mijn Kracht is onbeperkt en werkt ook onbeperkt als u rotsvast gelooft. Alles wat u in verbinding met MIJ doet zal u gelukken. Maar voelt u zich zo innig met MIJ verbonden? Deze vraag moet IK u stellen omdat daarvan alleen de kracht om zieken te genezen afhangt, daar het aan u ligt of u de genezing van uw medemensen mogelijk maakt. Uw geloof moet dus zo krachtig zijn dat u MIJ levend naast u voelt en u nu samen met MIJ werkt als u Mijn Naam uitspreekt, als u de zieke in Mijn Naam zegent.

IK ben voor de mensen zo'n verre GOD geworden dat zij niet begrijpen kunnen dat, wanneer een mens zo innig met MIJ verbonden is, hij Mijn Kracht naar eigen wil kan gebruiken. Zelfs Mijn gelovigen brengen maar zelden zo'n sterk geloof op dat zij geen ogenblik twijfelen dat IK ze ondersteun als zij hun medemensen willen helpen. En daarom zijn er maar weinig die over de gave om zieken te genezen beschikken, daar zij door hun vast geloof over MIJZelf en Mijn Kracht beschikken als zij die nodig hebben.

In de eindtijd is het geloof aan MIJ onder de mensen zo klein en zwak geworden dat een diep gelovig mens die over ongewone kracht beschikt, ook direct opvalt en hij nu of grote geestelijke successen behaalt doordat hij zijn medemensen tot het geloof in MIJ en de kracht van MIJN Naam brengt, of wordt bestreden door hen die elke kracht vanuit het geloof ontberen maar toch aanspraak maken op het recht de mensen Mijn Woord en Mijn Naam te verkondigen. Doch deze laatsten zijn meer te veroordelen dan zij die geheel ongelovig zijn, want zij kennen en erkennen MIJ ook - maar hun ontbreekt het levend geloof in MIJ. Zij zijn alleen behept met woorden die in henzelf nog niet levend zijn geworden, anders moest de werking van Mijn Woord bij hen te zien zijn. Zij hebben zelf nog niet beproefd wat een levend geloof vermag. En wanneer iemand hun een voorbeeld geeft, bestrijden zij hem, omdat zij zijn geestelijke superioriteit voelen - daar zij vol nijd inzien dat IK hen bijsta terwijl ze daar voor zichzelf nog geen beroep op hebben gedaan.

Doch in de laatste tijd vóór het einde zullen er meer mensen komen in wie de gaven van de GEEST tot uiting komen. Mensen die zich zo innig met MIJ verbinden dat zij alles wat ze doen, alleen met MIJ verwezenlijken - vanuit Mijn Wil en onder het aanroepen van Mijn Naam. Op allerlei manieren zullen zij blijk geven Mijn afgezanten te zijn, want alles wat een met Mijn GEEST vervulde mens doet, wijst op MIJ en Mijn rijk. Alles verraadt een bijzondere kracht waarover hij alleen daarom beschikt omdat hij MIJ door zich laat werken, omdat zijn geloof in MIJ en de Kracht van Mijn Liefde zo sterk is dat die hem onbeperkt toestroomt - en hij daardoor ook zijn medemensen op bovennatuurlijke wijze onbeperkt kan helpen. Want hij is van liefde tot hen vervuld en die liefde geeft hem de directe kracht uit MIJ, dus zal het hem ook mogelijk zijn alles tot stand te brengen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Levend christendom

B.D. 5895 from 5. maart 1954, taken from Book No. 64

Een levend christendom zou de uitwerking van mijn verlossingswerk moeten zijn, dan zou waarlijk ieder mens een "navolger van Jezus" zijn en zou er niet het geestelijk lage niveau te constateren zijn waarin de mensen in de laatste tijd voor het einde leven. Een levend christendom is een leven volgens mijn geboden, een leven in onbaatzuchtige naastenliefde, waarmee ook de liefde voor God is bewezen. Een levend christendom zou mensen tot gevolg hebben in wie mijn Geest zou kunnen werken en er zou licht zijn onder de mensen, een inzicht dat hun nu echter ontbreekt.

Mijn geboden waarvan Ik de mensen tijdens mijn aards bestaan in kennis stelde, waren niet zo moeilijk te vervullen. Ze waren echter door Mij gegeven opdat de mensen die Mij wilden navolgen richtlijnen hadden. Ze waren alleen een verwijzing naar mijn orde van eeuwigheid die de liefde als grondslag had. Een leven in deze eeuwige orde dus verlangde Ik en Ik leefde op aarde dit leven voor. Ik was op de hoogte van de uitwerking van een leven volgens goddelijke orde en daarom ging aan u mensen de roep uit: Volg Mij na. Ik wilde dat ook u mensen licht en kracht zou ontvangen en toonde u daartoe de weg: de weg van de liefde, die dus de weg van de eeuwige orde was. Met mijn hulp zou u allen deze weg moeten gaan en u allen kon tot ware christenen worden die de weg vervolgden die Ik zelf ben gegaan, want Ik gaf de kracht daartoe aan allen die zich door Mij lieten verlossen, dat wil zeggen die Mij als Verlosser van de wereld erkenden en in mijn goddelijkheid geloofden.

De mensen echter geloofden te weinig in Mij. Ze lieten Mij wel gelden als een mens die edele doelen nastreefde, maar ze lieten Mij niet tot hun Voorbeeld worden - dat overeenkomstig te worden hun taak was. Ze werden geen levende christenen, geen christenen van de daad die door het nakomen van mijn geboden van de liefde ook van de waarheid van mijn woord overtuigd zouden worden. Er zijn maar weinig mensen als echte christenen te bestempelen. En het christendom is tot nog slechts een woord geworden waarvoor elke motivatie ontbreekt. Ik ben misschien nog in het verstand van vele mensen te vinden, maar niet in het hart. En dus heeft het woord "christen" elke betekenis verloren, want alleen die de weg van de liefde gaat op aarde, die zal Mij navolgen en is bijgevolg een christen. Hij leeft het echte christendom, hij leeft de leer die Ik als mens Jezus op aarde heb gepredikt en hij heeft een standvastig geloof in Mij en mijn verlossingswerk. Hij roept naar Mij als God en Vader, want in hem is het licht van het inzicht, de uitwerking van een oprecht leven in liefde, van een waar christendom.

En daarom ligt de aarde in diepste duisternis. Daarom zullen de mensen in deze duisternis de juiste weg niet vinden. Daarom zullen ze zich vergissen en neerstorten, zolang ze niet in Mij hun Verlosser zien, hun Leider die ze navolgen en dus een leven in liefde leiden. Daarom is de mensheid rijp voor de ondergang, omdat ze Hem afwijst Die een leven in liefde heeft gepreekt en omdat ze zich aan hem uitlevert die mijn tegenstander is en wiens ijverigste streven is, het christendom op aarde het echte leven te ontnemen, het tot een schijnchristendom te maken dat eeuwig geen waarde heeft voor de ziel.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het aardse leven is de weg, maar niet het doel

B.D. 5897 from 7. maart 1954, taken from Book No. 64

De wereld is u tot toetssteen van uw wil gegeven, dat wil zeggen: u moest in een arbeidsveld geplaatst worden dat u mensen aansporen zou uw wil in een bepaalde richting te gebruiken. Deze wereld kan dus niet vermeden worden, maar zij moet overwonnen worden door de mens die het doel bereiken wil. De laatste belichaming van de ziel, het geestelijke in de mens op deze aarde, is beslist noodzakelijk, omdat er voor u een mogelijkheid geschapen moest worden om uw vrije wil te gebruiken, die voorheen gebonden was door uw vroegere afval van Mij. Een ziel die deze laatste belichaming ontwijken wil kan ook niet in het bezit komen van een vrije wil, want haar nog te grote weerstand tegen Mij zou dat niet toelaten. Pas wanneer ze bereid is op aarde de weg van de dienende liefde te gaan, valt haar de genade van de belichaming ten deel. Want deze bereidwilligheid getuigt van de rijpheidsgraad die voor de laatste wilsproef nodig is. Ook is elke ziel voor haar intrede in het lichaam bereid deze laatste gang te gaan omdat dit haar het volkomen vrij worden uit de vorm kan brengen en zij ook de wil heeft vrij te worden. De ziel verliest echter iedere herinnering aan het verleden. Zij betreedt zonder enig besef deze aarde en maakt nu een langzame ontwikkeling door. Zij leert haar wil te gebruiken, zij wordt opgevoed en onderricht, totdat haar wil zelf begint te beslissen. En dan wordt haar door Mij op iedere wijze hulp geboden om tot inzicht van het goede en juiste te komen, om in vrije wil nu ook dat goede en juiste te doen.

Van mijn kant uit geschiedt alles wat voor een goede wilsbeslissing bevorderlijk is. Nochtans behoudt de mens de vrijheid van zijn wil, en het gehele aardse leven werkt nu in zekere zin op hem in als een te kiezen of af te wijzen voorwerp. Want de mens moet dit alles doorlopen om tot Mij in mijn rijk te komen. Maar hij moet er niet in blijven steken, hij mag zich niet laten vangen om opnieuw onvrij te worden, terwijl hem de uiteindelijke vrijheid wacht. Het aardse leven is een weg die hij moet gaan, maar is niet het doel zelf. En laat hij zijn blikken omhoog gaan, dan vervolgt hij ongestoord en vastberaden zijn weg. Maar blijven zijn ogen naar de grond gericht, dan zal hij alleen zien wat er om hem heen gebeurt en hij zal gevaar lopen vast te worden gehouden op de grond, zodat zijn vlucht omhoog niet plaatsvinden kan. Hij moet de wil en de kracht opbrengen zich los te maken van alles wat hem op aarde begerenswaardig lijkt, dan zal hij ook als overwinnaar tevoorschijn komen. Hij zal dan de aardse weg afleggen als noodzakelijke laatste fase van zijn opwaartse ontwikkeling en hij zal zijn wilsproef doorstaan. Zijn wil blijft dan naar Mij toegewend ondanks alle verleidingskunsten van mijn tegenstander, die eveneens om zijn ziel, om zijn wil worstelt. Hij wordt dan overwinnaar van deze wereld en kandidaat voor mijn rijk - dat niet van deze wereld is.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Gebed om het welslagen

B.D. 5899 from 10. maart 1954, taken from Book No. 64

Alles moet u tot zegen strekken, wat u begint na een innig gebed tot Mij, dat Ik u moge leiden en helpen om goed te slagen. Ik wil steeds uw raadgever zijn. Hij, die u kracht schenkt. Uw meester, die u alleen zal aansporen tot een bezigheid die uw ziel vooruit helpt. Ik wil uw denken mogen beïnvloeden, waartoe u Mij echter het recht zult moeten geven, omdat Ik uw vrije wil geen geweld wil aandoen.

Maar dan hoeft u niet bang te zijn iets te doen wat in strijd is met Mijn wil. U zult u het leven waarlijk gemakkelijk kunnen maken, wanneer u het maar totaal aan Mij overgeeft, wanneer u in voortdurende verbinding blijft met Mij door gedachten en gebed en wanneer u zich door werken van liefde een mate van kracht eigen maakt, zodat u alles aankunt. Dan hoeft u alleen maar steeds zo te handelen, zoals uw gedachten het u ingeven. Want Ik Zelf stuur dan uw denken en leid u aan de hand als een vader.

Eens moet uw wil zich verantwoorden. Maar als u uw wil plaatst onder de Mijne, als u zich in alles aan Mij en Mijn wil overgeeft, legt u ook de verantwoording in Mijn Handen. U hebt dan niets meer te vrezen, want uw aardse leven is dan zo door Mij geleid, dat alles u tot heil van uw ziel zal strekken. En u zult nooit eenzaam zijn. Wie Mij als vaste begeleider heeft, wie elke zorg, elk verlangen, elke vraag aan Mij voorlegt, is nooit alleen. Hij kan tegen Mij aanleunen, hij kan getroost alles aan Mij toevertrouwen, dat Ik het voor hem regel, dat Ik voor hem denk en handel, ofschoon hij ook zelf de uitvoerder ervan schijnt te zijn.

Hoe gemakkelijk kunt u mensen u het aardse leven maken, als u Mij nooit uit uw gedachten weglaat. Wanneer u het dagelijks werk met Mij begint en beëindigt, wanneer u alles wat u bezighoudt met Mij bespreekt en vol vertrouwen de zorg aan Mij overlaat. Ik zal u waarlijk niet teleurstellen. En het zal duidelijk zijn, dat u een geweldig sterke kracht naast u hebt, die alles voor u tot stand brengt. In de verbondenheid met Mij voelt u zich ook zelf krachtiger worden. Elke angst en zorg vallen van u af, zodra u tweespraak met Mij houdt. U wordt vrij van elke nood.

Maar uw spreken moet levend zijn. Het moet uit uw hart komen om tot Mijn oor door te dringen. U zult Mij bij u moeten laten vertoeven wanneer u bidt. En het gebed moet kinderlijk vol vertrouwen tot de Vader zijn gericht. En Ik zal bij u zijn en blijven. U zult niet alleen door het aardse leven gaan. En onbevreesd zult u alles op u af kunnen laten komen, omdat Ik naast u sta en alles orden, zoals het voor u het beste is.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het brengen van het evangelie aan de zielen in het hiernamaals - Liefde

B.D. 5901 from 13. maart 1954, taken from Book No. 64

Houd de zielen in het hiernamaals het evangelie voor. Herinner hen aan mijn geboden van de liefde die ook in het hiernamaals vervuld moeten worden, wil de ziel opwaarts gaan. Geef hun kennis van mijn wil, die van hen altijd een zich richten op Mij vereist en die in acht moet worden genomen, om dan door mijn liefde te worden gegrepen. Op aarde zowel als in het rijk hierna geldt hetzelfde: de omvorming van de wil van het wezen die aanvankelijk tegen Mij gericht is en daarom ook veranderd moet worden, wat steeds alleen door de liefde geschieden kan. Want een onzelfzuchtig werk van liefde is reeds de eerste stap naar Mij en levert het wezen kracht op.

De zielen die krachteloos zijn in het hiernamaals zijn arm aan liefde. En u moet hun uitleggen dat zij pas dan hulp verwachten kunnen als zij bereid zijn liefde uit te delen aan hen die net als zij arm en ongelukkig zijn. Zonder liefde is hun denken verkeerd. En ook hier, evenals op de aarde, kunnen hen wezens benaderen en verkeerd onderrichten, zonder dat zij de dwaling inzien. Pas een ziel die hulpvaardig is herkent ook de waarheid. Daarom moet u de zielen op de eerste plaats mijn geboden van de liefde voorhouden, en hen opmerkzaam maken dat die alleen gegeven werden opdat de mensen de verbinding met Mij tot stand brengen door het vervullen van de geboden der liefde. Want een werk uit liefde gedaan geeft hun de kracht die hen steeds verder omhoog helpt.

U kunt de zielen keer op keer onderrichten, maar zij zullen u niet geloven of begrijpen zolang zij niet bereid zijn lief te hebben. En wilt u hen nu helpen, dan moet uw grootste en eerste zorg zijn hen aan te sporen tot liefdevolle hulpverlening aan andere zielen die in nood zijn en zich tot hen wenden. Pas deze bereidheid tot liefhebben opent hun ogen en oren, en dan kunnen zij alles begrijpen wat u hun in overweging geeft.

Mijn evangelie is alleen de leer van de liefde, omdat al het andere vanzelf komt als deze liefdesleer wordt opgevolgd. Aan de ziel in het hiernamaals kan niet alleen kennis worden gegeven. Want die begrijpt ze niet, zolang ze niet bereid is tot liefdewerk dat in het rijk hierna net zo moet en kan worden verricht als op aarde. Maar steeds is bereidwilligheid een vereiste, daar anders de ziel zonder kracht is. Zolang een ziel zich alleen bewust is van zichzelf en haar treurig lot tot zich door laat dringen, is er geen mogelijkheid gegeven tot hulpverlening of toevoer van kracht. Zij moet eerst haar blik op haar omgeving richten, of, als zij eenzaam in een woeste omgeving is, moeten haar gedachten op die mensen op aarde gericht zijn die zij had kunnen helpen maar dit achterwege heeft gelaten.

Zij moet er berouw over hebben en het door haar gedane onrecht goed willen maken. Dan zullen er ook wezens zich bij haar aansluiten die in grote nood zijn. En zodra zij nu gewillig is hen te helpen, krijgt zij onverwijld de kracht om haar voornemens uit te voeren. Eerst moet de liefde in haar ontstoken worden, wat echter vaak een lange tijd kan duren, maar wat door liefdevolle ondersteuning van de kant van een mens mogelijk is, wanneer hij de ziel opheldering geeft over wat haar ontbreekt, als hij tracht haar te onderrichten, steeds daartoe aangedreven door een liefhebbende wil om te helpen.

De liefde bereikt alles en de liefde overwint alles. De liefde zelf is de kracht die een ziel verlossing verschaft. Zolang de ziel alleen aan zichzelf denkt kan ze bezwaarlijk uit haar hachelijke toestand worden bevrijd. Zij kan echter gevoelig worden en bereid tot liefhebben als zij door kleine lichtstralen wordt getroffen, omdat die steeds alleen maar vonken van liefde zijn die haar hart moeten raken om te ontvlammen. Iedere ziel die de duisternis als een kwelling ervaart, wordt door zulke lichtstralen weldadig getroffen. En bij haar is er ook hoop dat zij dat licht kan volgen, dat ze dus ook bereid is andere zielen dat licht te bezorgen. En aan deze zielen moet steeds de liefde gepredikt worden die in Jezus Christus en Zijn verlossingswerk haar bekroning vond. Andere kennis hebben deze zielen voorlopig niet nodig, maar zij moeten de achtergrond van hun ellendige positie kennen en ook weten hoe zij die noodsituatie kunnen verhelpen.

En pas als zij dit inzicht hebben is hun opgang verzekerd. Pas als zij zelf liefdadig willen zijn ontvangen zij kracht. Zij kunnen dan in liefde werken om nu steeds meer kracht te ontvangen en een steeds helderder licht binnen te gaan. Dat licht maakt de zielen buitengewoon gelukkig. En vanuit die blijdschap wordt ook hun wil om lief te hebben steeds groter en kan een enkele ziel in het hiernamaals verlossingswerk tot stand brengen van de grootst mogelijke omvang. Want zodra zij zelf het besef heeft, draagt ze ook aan andere zielen haar inzicht over en probeert hen tot hetzelfde streven in liefde aan te sporen. Want net zoals op aarde geldt ook in het geestelijke rijk alleen het gebod: "Heb God lief boven alles en uw naasten als uzelf!"

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De zegen van het leed

B.D. 5904 from 16. maart 1954, taken from Book No. 64

Eens zult u allen inzien waarom u leed moest dragen op aarde en u zult Mij dankbaar zijn, wanneer het u heeft geleid naar een resultaat dat u zonder leed nooit zou hebben kunnen bereiken. Ik zou u waarlijk niet zonder reden laten lijden, maar mijn liefde doorgrondde de uitwerking van het lijden op u en paste het daarom toe, hoewel u vaak niet in staat bent mijn liefdevolle leiding in te zien. Maar geloof dat Mij elke opwelling van uw hart bekend is en dat Ik daarom juist de mijnen schijnbaar hard aanpak, omdat Ik hun nog meer wil schenken in mijn rijk, dat zij met zekerheid in bezit nemen als hun lichamelijk einde is gekomen.

U zult op aarde niet kunnen beseffen waarin de gelukzaligheid bestaat die Ik u wil bereiden. Maar Ik weet hoe een ziel geaard moet zijn om deze gelukzaligheid te kunnen verdragen. Ik alleen weet hoe ze tot zo'n gesteldheid kan komen en Ik alleen ken de juiste middelen en pas ze derhalve ook toe en wel daarom, omdat Ik u liefheb en uw wil ken die op Mij aanstuurt. Maar denk er ook aan dat de ziel in het stadium als mens nog te weinig gekristalliseerd is, dat ze de uitstraling van mijn liefde nog niet in alle volheid zou verdragen, dat ze daarom nog door leed moet gaan, opdat ze totaal gelouterd wordt. En weet dat uw levenswandel op aarde niet de oorzaak is van de omhulling van de ziel, maar dat ze met dichte omhullingen de aarde al betreden heeft en die uiteen te laten vallen is nu de opgave van de mens. Een in hoge mate werkzaam zijn in liefde draagt er buitengewoon veel toe bij de afvalstoffen van de ziel te verwijderen en diep leed biedt hulp wanneer de kracht van de liefde niet sterk genoeg is. Maar u zult een onnoembaar geluk ondervinden wanneer bij het einde van uw aardse leven de ziel vrij en lichtdoorstraald kan opstijgen in het geestelijke rijk. En dan hebt u al het moeilijke, al het aardse leed overwonnen en de eeuwigheid in hoogste gelukzaligheid ligt voor u.

Weliswaar meent u dat elke dag waarin u moet lijden lang is en toch is het slechts een ogenblik in vergelijking met de eeuwigheid. Het komt u voor, dat leed soms onverdraaglijk is en toch leg Ik u niet meer op te dragen dan u zult kunnen verdragen. En telkens zult u zich tot Mij, tot de Kruisdrager Jezus Christus kunnen wenden, dat Hij u moge helpen wanneer de last voor u ondraaglijk lijkt. Neem uw kruis op en volg Mij na. Zou Ik als mens Jezus deze woorden wel hebben gesproken wanneer het onmogelijk zou zijn geweest dat u het kruis verdraagt dat u is opgelegd? Maar Hij zelf bood u ook Zijn hulp aan met de woorden: "Kom allen tot Mij die uitgeput bent en onder lasten gebukt gaat, Ik wil u verkwikken". En Hij zal u getrouw aan Zijn woord ook altijd kracht geven. Want uw Heiland Jezus Christus kent u. Hij weet ook dat u bereid bent Hem na te volgen en Hij zal u vervullen met kracht en genade, zolang u op aarde leeft.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Strijden of dienen

B.D. 5913 from 24. maart 1954, taken from Book No. 64

Vergeet niet dat u strijden moet - of dienen. Maar de strijd mag geen strijd zijn tegen uw medemensen, tegen zwakken en weerlozen - ook niet dat de een tegen de ander ten strijde trekt om hem te overwinnen, terwille van aards succes. Het moet een strijd zijn tegen u zelf, tegen fouten en ondeugden, slechte gewoonten en begeerten. Deze strijd is niet makkelijk en vergt al uw krachten - maar als u in deze strijd overwinnaar wordt, is u een heerlijke winst beschoren.

U kunt echter ook een andere weg kiezen om deze winst te verkrijgen - de weg van de dienende naastenliefde. Zodra u dienstbaar bent, overwint u eveneens u zelf, want u verandert vrijwillig uw wezen. De kracht die u nodig hebt om alle fouten en ondeugden af te leggen, verwerft u zich nu door werken van liefde - en u ontvangt genade in ruime mate als u dienstbaar bent in liefde. Want u hebt nu op de eerste plaats de arrogantie overwonnen - u bent deemoedig geworden en kunt nu onbeperkt genade ontvangen. U hoeft geen strijd meer tegen uzelf te voeren zodra u dienstbaar bent in liefde. Want: dienen in liefde is slechts een andere vorm van strijden tegen zichzelf, maar met hetzelfde resultaat - de zege te behalen over al het onedele, over alle begeerten, over de liefdeloosheid.

Door strijden of dienen wordt de verandering van het wezen voltrokken in de mens, maar het dienen is heel wat makkelijker dan het strijden - en wie voor zijn medemensen steeds een broeder is die dienstbaar is, ondervindt heel wat minder weerstand dan de mens die zich de zelfoverwinning volgens plan ten doel stelt - want deze wordt van de kant van de medemensen niet het geduld en liefde betoond die de eerste zich verwerft door zijn houding tegenover de medemensen. Daarom staat er ook: strijden of dienen - omdat degene die dient moeilijke innerlijke gevechten bespaart blijven, die de ander vaak heeft te doorstaan.

Een strijd met de wapens der liefde heeft altijd kans van slagen en de sterkere is waarlijk hij die in deemoed dienstbaar is, want hij bereikt sneller zijn doel omdat hij steeds veel genade en kracht krijgt - die degene die strijdt echter nog moet afbidden voor zichzelf, daar hij anders in de strijd tegen zichzelf het onderspit delft. Ze wordt hem ook door GOD op zijn gebed toegestuurd, zodat de verandering van zijn wezen hem kan lukken, die evenwel eerst dan tot stand is gebracht, wanneer ook hij in liefde dient - wanneer zijn eigenliefde na harde strijd tot onbaatzuchtige naastenliefde is geworden, wanneer ook hij nu kracht en genade betrekt door het werkzaam zijn in de liefde.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Hulp van Lichtwezens alleen vanuit de Wil van GOD Het aanroepen van "heiligen"

B.D. 5914 from 26. maart 1954, taken from Book No. 64

U staat rechtstreeks in verbinding met het rijk waaraan u zich toevertrouwt in Mijn Naam. Uw wil met MIJ in contact te komen geeft alle wezens van het Licht het recht zich als uw beschermer bij u aan te sluiten, omdat dezen altijd alleen Mijn Wil uitvoeren en omdat ze weten dat het Mijn Wil is u zowel geestelijk als aards te helpen. Mijn Wil nu uit te voeren is hun gelukzaligheid, want de liefde tot MIJ en tot alle wezens die nog onvolmaakt zijn, zet hen onophoudelijk aan tot werkzaamheid.

Maar ze zullen nooit uit eigen wil iets doen, omdat ze geheel Mijn Wil zijn binnengegaan en zij ook de wetten van de eeuwige ordening kennen, zodat een ingrijpen tegen Mijn Wil in, alleen maar een schadelijke uitwerking op deze wezens zou moeten hebben.

Alles wat zich in het Licht bevindt, wat Volmaakt is, draagt Mijn goddelijke Wil in zich en kan daarom nooit eigenmachtig tegen Mijn Wil in werkzaam zijn. Daarom moeten vooreerst de wezens, dus ook de mensen op de aarde trachten bereid te willen zijn zich naar Mijn Wil te voegen, voordat de wezens van de lichtwereld hen op een of andere manier kunnen bijstaan en daarom moeten de mensen op de eerste plaats verbinding met MIJ zoeken, om dan echter ook de hulp van de geestelijke wereld, van de lichtwezens, die door MIJ met kracht en licht worden gevoed, te kunnen ervaren, want wat IK eenmaal heb aangenomen, dat omgeeft ook ieder Lichtwezen met zijn liefde en bevordert diens voltooiing.

Wie zich daarom met MIJ verbonden weet door zijn gebed (uit het hart) en door werken van liefde, weet zich ook beschermd door die wezens en hij kan zich ook aan hen toevertrouwen, hij kan willen dat hij alleen door bewoners van het lichtrijk is omgeven en dat dezen de toegang van onreine geesten verhinderen. Hij kan zich door zijn wil bewust in die lichtsferen verplaatsen, want altijd zal IK van hem de oorsprong van elke gedachte zijn en ook het doel. Want hij vraagt dan de wezens van het licht alleen om hulp op de weg naar MIJ En deze hulp wordt hem al te gaarne verleend.

Maar volledig miskend wordt de hulpverlening van die wezens, wanneer ze worden aangeroepen als "voorsprekers" bij MIJ, wanneer de mensen zelf geen contact zoeken met MIJ Zelf, wanneer ze geloven Mijn genegenheid te winnen door voorspraak, wanneer ze de betrekking van kind tot VADER niet tot stand brengen, maar van die wezens hulp verwachten, waarvoor ze MIJ Zelf niet vragen. Zolang Mijn Wil om te helpen niet door de lichtwezens te onderkennen is, dat die u geldt, zolang is ook deze wil niet in henzelf en al het roepen om hulp is tevergeefs, want tegen Mijn Wil in verwezenlijken deze dienaren van MIJ niets. En Mijn Wil zult u eerst moeten trachten te winnen, dus MIJ Zelf zult u niet mogen negeren, pas dan komen Mijn lichtboden in werking zodra ze in zichzelf inzien dat het door MIJ is gewild.

Een mens die in alle ernst op MIJ aanstuurt is ook voortdurend met de lichtwereld verbonden en hij zal zich in de geestelijke sfeer net zo ongedwongen bewegen als onder zijn medemensen. Hij zal steeds met de wezens van het licht in contact staan, in Mijn opdracht zal hij door hen omringd zijn en dus zullen ze ook in Mijn opdracht op hem inwerken, omdat ze alles wat ze doen, voelen als door MIJ opgedragen.

Een Lichtwezen kan niets anders uitvoeren zoals het Mijn Wil is, daar het anders geen wezen van het licht zou zijn, want de volheid van licht is pas eerst het gevolg van zijn totale overgave aan MIJ en van het ingaan in Mijn ordening van eeuwigheid, om welke reden er ook volledige overeenstemming heerst tussen MIJ en die wezens - maar wat niet tot de gevolgtrekking mag leiden dat steeds dat Lichtwezens zijn die mensen zich als zodanig voorstellen.

Daarom is het aanroepen om hulp van bepaalde wezens met een zeker gevaar verbonden - dat er ook wezens worden geroepen die niet als lichtwezen vertoeven in het rijk van het licht. Want u, mensen zult niet kunnen oordelen, u zult de beoordeling van de graad van rijpheid aan MIJ moeten overlaten.

En zo zult u nu ook een duidelijk antwoord hebben op de vraag of het aanroepen van "heiligen" zinvol is en in Mijn Wil. Geef u vol vertrouwen over aan de wezens van het licht als u zich innig met MIJ verbonden heeft en geloof dat ze in Mijn Wil nu om u bezorgd zijn en u helpen.

Maar roep niet diegenen aan die het menselijk oordeel als "heiligen" bestempelde en wier graad van rijpheid door u, mensen niet kan worden onderzocht, omdat IK alleen weet wie de graad van volmaaktheid heeft bereikt, dat hij nu door MIJ met licht en kracht kan worden doorstraald en nu in Mijn rijk werkzaam is naar Mijn Wil. Herken (begeer) het Licht en het zal dichter bij u komen en u vervullen met zijn kracht.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Gods liefde is ook in leed te vinden

B.D. 5920 from 1. april 1954, taken from Book No. 64

Hoe uw aardse leven ook mag verlopen, u mag nooit twijfelen aan mijn liefde en zorg voor u, die altijd alleen het beste met u voorheeft. Maar Ik alleen weet wat het beste voor u is. Ik weet echter ook welke gevaren u bedreigen en hoe deze van u kunnen worden afgewend. Zou u in volle omvang mijn liefde beseffen, die geldt voor ieder van u, aardse kinderen, dan zou u waarlijk gerustgesteld zijn en met een verlicht gemoed door het aardse leven gaan, omdat u dan op de Vader in de hemel zou vertrouwen, dat Hij alles draaglijk voor u inricht en dat u nooit zonder hulp bent als u zich maar tot Hem wendt.

De diepte van mijn liefde zou voor u waarlijk een verklaring zijn voor uw lot op aarde, want deze wil altijd het beste en meest heilzame voor u. Ze wil u niet doelloos lijden en nood opleggen die u belasten en aan Mij laten twijfelen. U moet alleen mijn woorden geloven en u niet druk maken, dat wil zeggen: uzelf berustend aan Mij toevertrouwen, dan zal mijn hulp niet uitblijven. En u zult ook resultaat voor uw ziel kunnen boeken, dat u zonder leed moeilijk zou kunnen verwerven.

Nog tracht Ik de liefde en de wil van ieder persoonlijk te winnen. Nog hebben de mensen niet geheel voor Mij gekozen. Nog spant ook mijn tegenstander zich in uw ziel te verkrijgen, en het gevaar is groot dat hij de overwinning behaalt. En daarom maak Ik het vaak onmogelijk dat de mensen hem zonder nadenken volgen. Ik geef hun aanleiding tot nadenken over wat hij geeft en wat hij daarvoor verlangt. Ik leid de aandacht van de mens naar zichzelf om hem af te leiden van dat wat de tegenstander hem verlokkend voorspiegelt. Ik zend ziekte en nood, leed en verdriet, want deze zijn de mens dan alleen tot zegen, zelfs als hij dit niet inziet. Maar Ik heb hem lief en wil hem niet verliezen aan degene die geheel zonder liefde is. Die u slechts schijngoederen geeft, die u wil misleiden en wiens plan het is u te verderven. Hij heeft werkelijk alleen maar deze ene bedoeling: u ver van Mij te houden, omdat hij zonder liefde is.

Maar u mensen kent hem niet en laat u daarom door hem misleiden als hij u met aardse goederen lokt, daarvoor in de plaats echter uw ziel verlangt. Ik wil u echter goederen schenken die onvergankelijk zijn en die u nog niet op waarde weet te schatten. Een goede vader echter geeft zijn kind niet dat wat hem schaadt, al zijn de ogen van het kind er ook begerig op gericht. Hij houdt het kind veeleer tegen, als het ondanks waarschuwingen er toch naar verlangt. En zo moet Ik ook u vaak tegenhouden als u zelf uw leven in gevaar brengt door een verkeerd streven, als uw doel een ander dreigt te worden dan Ik. Want Ik heb u lief en wil u bezitten en Ik doe daarom alles om u niet te verliezen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het Woord van boven - Het uitgieten van de Geest

B.D. 5922 from 5. april 1954, taken from Book No. 64

Mijn Woord wordt u van boven toegestuurd. En dit is een zichtbaar bewijs dat Mijn Geest in u werkzaam is. Het is niets bovennatuurlijks, veeleer een heel natuurlijk gebeuren dat alleen uw volledige overgave aan Mij vooropstelt, zodat Ik Mijn Geest in een geopend vat kan uitgieten, dat zichzelf welgevormd heeft door een leven in liefde.

Het gebeuren van het uitgieten van Mijn Geest is heel natuurlijk. Maar of u mensen geheel vanzelfsprekend een leven in liefde leidt en dus tevoren de voorwaarden vervult, dat valt vaak zeer te betwijfelen. Want u bent van uw oer- wezen nog te ver verwijderd om vanzelfsprekend de liefde te beoefenen. En daarom is voor u het uitgieten van Mijn Geest ook een onbevattelijk begrip geworden. Maar u verwondert u, als u eenmaal de uitwerking van een leven in ware liefde leert kennen.

Ik ben en blijf eeuwig wat Ik was vanaf het begin: uw Vader die met u wil spreken, die al Zijn gedachten op u wil overdragen en met u verbonden wil blijven. Mijn Liefde zal waarlijk niet ophouden, veeleer u alles doen toekomen wat u nodig hebt om gelukzalig te worden. En daarom moet Ik u aanspreken en u dus Mijn Woord toesturen.

Maar hoewel Ik ook alle mensen aanspreek, toch zijn er maar weinig in staat Mijn aanspreken te vernemen. Mijn Geest kan alleen in diegenen werkzaam worden, die zich zonder weerstand aan Mij overgeven, omdat de geringste weerstand het werken van Mijn Geest onmogelijk maakt. Het ligt dus niet aan Mij. Integendeel, het ligt alleen aan u, of Mijn Geest u overschaduwt, of u ongekende gaven ontvangt, of u bewijzen krijgt van Mijn tegenwoordigheid en Mijn werkzaam zijn bij u.

U zelf zult u tevoren zo moeten vormen, dat Mijn Geest in u kan overvloeien. U zult zelf de wil moeten hebben om door Mij bedacht te worden met genade, kracht en licht. U zult zelf moeten geloven dat Ik zo dicht bij u ben, dat Mijn kracht door u werkt. En u zult in liefde moeten leven. Want alleen liefde verbindt u met Mij.

Alleen door liefde vindt de aaneensluiting plaats, waarvan het gevolg onomstotelijk het werkzaam zijn van Mijn Geest in u is. Het is geen bovennatuurlijke toestand, maar de oerstaat waarin u zich bevond voor uw afval van Mij. Tracht deze weer te bereiken en u zult als goden dingen volbrengen, die u alleen maar kunnen lukken vanuit de verbinding met Mij door uw vormgeving tot Mijn evenbeeld.

Wordt volmaakt zoals uw Vader in de hemel volmaakt is. Want dat is uw doel, dat u zichzelf vergoddelijkt, wat alleen een leven in liefde tot stand kan brengen. Maar dan bent u ook vervuld van kracht. Want de Liefde is kracht. Ze is Mijn oer-substantie en het moet voor u mogelijk zijn alles tot stand te brengen, als u zich van deze kracht bedient.

Ik Zelf leg u waarlijk geen beperking op. Maar u stelt uzelf grenzen, zodra de liefde en het geloof in u te zwak zijn. Maar daarom spreek Ik u Zelf toe. Want Ik wil u helpen tot een sterk geloof te komen en Ik wijs u ook de middelen en de wegen aan die u het doel laten bereiken, dat Mijn Geest in u werkt zoals Ik het u heb beloofd.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De kerk van CHRISTUS - Een levend geloof

B.D. 5923 from 6. april 1954, taken from Book No. 64

Alleen een levend geloof maakt u tot leden van Mijn kerk die IK ZELF op aarde heb gesticht. Onverschillig tot welke confessie u ook behoort, u moet een geloof bezitten zoals Petrus, want alleen op zo'n geloof wordt Mijn kerk gebouwd - op een geloof, dat levend is geworden door de liefde.

En dit levend geloof kunt u in elk kerkgenootschap bereiken als dat wat u onderwezen wordt, u aanspoort tot het werkzaam zijn in liefde en wanneer u nu ijverig werk verricht dat altijd de liefde als beweegreden heeft. Dan bezit u een levend geloof, dan brengt u bewust de verbinding met MIJ tot stand. IK leef dan a.h.w.in en naast u, en dan pas leeft u uw aardse leven bewust. U streeft een doel na en alles wat u doet is op dat doel gericht, op MIJ.

En het is u toch wel duidelijk dat ieder mens MIJ na kan streven naar MIJ te gaan, onverschillig tot welk kerkgenootschap hij behoort. Zodra hij maar aan MIJ gelooft, aan MIJ, DIE als de mens JEZUS op aarde leefde om de mensen te verlossen, is ook de eerste steen aanwezig voor Mijn kerk, die onverwoestbaar zal zijn als een rots, wanneer het geloof door de liefde onwankelbaar is geworden. Dan kunnen de geweldigste stormen er aan rukken, het zal standhouden. Alleen op zo'n geloof kan Mijn kerk gegrondvest worden en ze blijft bestaan tot in alle eeuwigheid.

Wie een waar en levend geloof heeft, wat het gevolg is van een leven in liefde, die zal ook in de waarheid wandelen. Die zal ook kunnen onderscheiden wat goddelijke en wat menselijke leerstellingen zijn. Hij zal steeds meer en meer de goddelijke leerstellingen tot zijn levensprincipe laten worden, en aan de menselijke leerstellingen geen aandacht schenken. Hij zal gewaar worden waarin Mijn Wil bestaat, ofschoon hij van de kant van de mensen tot handelingen wordt aangezet die nooit door MIJ gewild zijn.

Hij staat dan op de rots die Mijn kerk draagt en betreedt geen grond meer waarop hij dreigt te verzinken. Hij komt dan alleen nog uit voor de zuivere waarheid want in hem is het Leven, en daarom is zijn hele streven ook op dit Leven gericht - en hij ontvlucht de dood. Hij mijdt dan alles wat bij de dood hoort, wat ongeschikt is om het ware leven te wekken. Hij wijst de dwaling en de leugen af omdat hij die herkent, daar de waarheid in hem ze helder verlicht. Een levend geloof is de rots waarop Mijn kerk gebouwd is, maar dit stelt een leven in onbaatzuchtige naastenliefde voorop. Waar dit beoefend wordt staan ook de poorten open waardoor men Mijn kerk kan binnengaan. En iedereen kan binnenkomen, IK neem allen op die maar het ernstig streven hebben tot MIJ en Mijn kerk, die IK Zelf op aarde gesticht heb, te behoren.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Ernstige aanmaning om aan het doel van het bestaan op aarde te denken

B.D. 5926 from 11. april 1954, taken from Book No. 64

U mensen vergeet helemaal het doel van uw bestaan op aarde en daarom leeft u ook niet in overeenstemming ermee. Wat u belangrijk toeschijnt is zonder nut voor uw ziel, om welke reden u op de aarde bent. En wat alleen belangrijk is, daar schenkt u geen aandacht aan. U gaat op in uw lichaam, maar niet in uw ziel. En u bent toch alleen wegens uw ziel als mens actief op deze aarde.

Alles waar u naar streeft, wat u denkt en doet, levert u geen resultaat op. Want het aardse resultaat is voor u niet blijvend. Het is slechts een droombeeld dat u niet zult kunnen vasthouden, dat vergaat en in het niets wegstroomt op het moment van uw dood. En zolang het nog voor u bestaat, dient het alleen maar voor het vergankelijke omhulsel van de ziel, maar niet voor de ziel zelf.

Al uw levenskracht, uw wil en uw gedachten, gebruikt u dus voor het geheel waardeloze. Maar naar de echte goederen streeft u niet en dus behandelt u uw ziel erbarmelijk. U laat haar in grootste nood, ofschoon u de mogelijkheid zou hebben haar te helpen. U houdt van uzelf, van uw waardeloos uiterlijke omhulsel, boven alles. U zit zelfs nog erg vast in eigenliefde, in een liefde die verkeerd is gericht en u nooit kan brengen naar het doel ten behoeve waarvan u op aarde bent. U ziet toch dagelijks hoe vergankelijk alles is. U verliest per dag mensen met wie u nauwe banden hebt door de dood. U weet dat ze alles achter moeten laten en dat ze geheel leeg het rijk hierna binnengaan. En toch verandert u uzelf niet. En al vergaat alles om u heen, u richt uw gedachten niet geestelijk. Veeleer denkt u alleen met weemoed terug aan wat u kwijt bent en u probeert het zo snel mogelijk weer terug te krijgen.

U bent dwazen, want uw geest is verduisterd. De wereld met haar goederen maakt uw ogen onbekwaam om te zien, omdat ze u verblindt en u niets meer juist kunt onderscheiden. En u geeft uzelf door uw denken in handen van hem, wiens doel het is uw ziel in zijn bezit te houden, wat zoveel wil zeggen als haar in de duisternis te storten.

Uw gedachten zijn alleen aards gericht en u vergeet Hem, aan Wie u uw leven hebt te danken en voor Wie u zich eens zult moeten verantwoorden. U verdringt elke geestelijke gedachte, elke gedachte aan een verantwoording. U wilt er niet aan herinnerd worden en u stompt uw geweten zo af, dat u spoedig niets meer gelooft dan dat, wat voor u zichtbaar en tastbaar is en dat u met al uw zinnen nastreeft.

Er bestaat bijna geen verbinding meer tussen de bewoners van de aarde en die van het geestelijke rijk, die nog zegenrijk is. Daarentegen is de binding naar beneden buitengewoon sterk, want de mens brengt ze in vrije wil tot stand, juist door het streven naar datgene, wat vergankelijk is en nog bij het rijk van de tegenstander van God hoort. U miskent totaal het doel van uw aardse bestaan en daarom vervult ook de aarde niet meer het doel: verblijfplaats te zijn om het geestelijke te vormen. Dit heeft een uiteenvallen van de aardse schepping als gevolg, omdat dit het wetmatige gevolg is van het leven tegen de goddelijke ordening in. Want u mensen leeft in strijd met deze goddelijke ordening, daar anders uw geestestoestand u helder en duidelijk liet inzien, wat uw opgave en uw doel op aarde is.

En elk handelen in strijd daarmee moet een uitwerking hebben overeenkomstig de wet. Daarom is ook het einde van deze aarde gekomen, volgens welke de genade van de belichaming als mens aan deze wordt ontnomen en al het geestelijke die uiterlijke vorm verkrijgt, die het door eigen wil nastreeft. Want de genade van de belichaming wordt niet benut, maar misbruikt. En aldus bepaalt de vrije wil zelf het lot van het geestelijke. Hij veroorzaakt het einde der aarde, omdat de wet van de eeuwige ordening niets anders meer toelaat.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Navolging van Jezus - Leven in liefde

B.D. 5927 from 12. april 1954, taken from Book No. 64

Neem allen een voorbeeld aan mijn levenswandel op deze aarde, aan mijn leven, dat alleen een leven in onbaatzuchtige naastenliefde was. Probeer Mij na te volgen en tracht altijd alleen maar evenzo een leven in liefde te leiden, dan gaat u over dezelfde weg en u bereikt zeker uw doel. Ik daalde daarom naar de aarde af omdat de mensen verkeerde wegen gingen die nooit omhoog, maar steeds verder de diepte in voerden. Daarom toonde Ik u de juiste weg en roep alle mensen op Mij op deze weg na te volgen. Ik onderwees de mensen omdat hun iedere kennis ontbrak waarom zij alleen door een leven in liefde zalig zouden kunnen worden, waarom zij zwak en krachteloos waren en hoe zij deze krachteloosheid konden opheffen. Ik onderwees hen over de "kracht van de liefde" en bewees hun ook de waarheid van mijn leer doordat Ik hun mijn kracht bewees en daarmee ook de uitwerking van een levenswandel in liefde, zoals Ik die op de aarde leidde. Ik kende de grote geestelijke nood van de mensen, maar Ik wist ook de middelen om deze op te heffen. En zo was het mijn voortdurende zorg de mensen ertoe te bewegen deze middelen aan te wenden.

De nood is in de laatste tijd voor het einde dezelfde - en ook de hulpmiddelen zijn dezelfde, waarvan het gebruik de waarborg is dat de mens uit de diepte omhoog kan klimmen. Maar zij slaan geen acht op wat Ik hun leer. Zij volgen Mij niet na omdat zij niet in Mij en mijn leer geloven. Zij leiden een aards leven dat veraf staat van het mijne. Zij laten de liefde geheel buiten beschouwing en bevinden zich derhalve niet op de weg die omhoog voert. Want zonder liefde is er geen verbinding, zonder liefde bestaat er een wijde kloof tussen u mensen en uw God en Vader van eeuwigheid.

Alleen de liefde overbrugt deze kloof. Alleen de liefde is de weg tot het hart van de Vader, en alleen de liefde is de kracht die u deze weg laat gaan, die kracht en inspanning kost. Wie de weg van de liefde niet wil gaan, die zal nooit uit de diepte opstijgen. En mijn hand kan zich ook niet naar hem uitstrekken om hem omhoog te trekken, want hij zou ze niet vastpakken zolang hij zonder liefde is. Hij moet Mij uit vrije wil navolgen, want Ik gebruik nooit dwang als een mens Mij nog weerstreeft. Liefde duldt geen dwang maar verlost hen die nog gekluisterd zijn.

Ik kan u mensen alleen maar onderrichten en u dringend aansporen u te oefenen in de naastenliefde. U zult moeten willen dat u het Mij kunt nadoen opdat Ik u dan helpen kan, omdat u de wil hebt Mij na te volgen. Stel u daarom altijd mijn levenswandel voor ogen en doe moeite het Mij na te doen, en u zult dan ook zeker mijn hulp ervaren. Want wie zijn ogen op Mij richt die zal ook de kracht ontvangen de weg van de navolging van Jezus te gaan en hij zal ook zijn doel bereiken met Mij verenigd te zijn.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De wederkomst van God in het woord - Grote geestelijke nood

B.D. 5928 from 13. april 1954, taken from Book No. 64

Weer kom Ik naar de aarde om u te helpen in een noodsituatie waarin u de dood zult vinden wanneer u hem niet op tijd herkent en mijn hulp aanneemt. U bent zwak en hebt een verduisterde geest. En Ik doe alles om u kracht te bezorgen en u de ogen te openen, maar u wendt u onverschillig af als Ik dichter bij u kom. En u hebt er geen vermoeden van dat u de goddelijke Liefde afwijst, zonder welke u echter niet zult kunnen leven. Hieronder is het leven van de ziel te verstaan, die in niet al te lange tijd vrij wordt van het lichamelijk omhulsel en nu het leven binnengaat of de dood.

Zolang u nog op aarde bent, gelooft u zelf kracht genoeg te bezitten. En u vraagt daarom niet Mij zelf om kracht. Op het moment van de dood verliest u echter elke lichamelijke kracht en blijft de ziel hulpeloos achter, die u gedurende het aardse bestaan niet de kracht uit Mij liet toekomen. En dan kan ze niet leven, maar ze is dood. Ze is echter niet vergaan, omdat wat uit Mij is nooit meer kan vergaan. Ze bevindt zich in een toestand van de ergste nood, zonder licht en kracht. En toch is ze zich van haar bestaan bewust. De kracht uit Mij, die u haar gedurende het leven op aarde kon verschaffen, ontbreekt haar.

Ik ben op de hoogte van de buitengewoon treurige en kwellende toestand van zo’n ziel en Ik zou haar daarvoor willen behoeden. En daarom kruis Ik op aarde steeds weer uw pad en probeer Ik u bereid te maken de schenking van mijn kracht aan te nemen. Ik ben voortdurend druk bezig in u een licht te ontsteken, opdat u ziende zult worden, opdat de totale blindheid zal wijken. En daarom spreek Ik u aan. Ik ben in het woord weer onder de mensen. Ik spreek diegenen aan die van goede wil zijn. Maar er blijft u mensen niet veel tijd meer over. En hoort u Mij niet aan, dan belandt u in een vreselijke toestand. U zult aan de verschrikkingen van het einde ten prooi vallen. U zult de lichamelijke en de geestelijke dood ondergaan, want in uw blindheid ziet u niet de enige weg die uit de ondergang wegleidt. In uw blindheid ziet u niet het licht dat deze weg verlicht.

Ik wil tevoren nog een verbond met u sluiten. Ik wil allen aannemen ondanks zonde en schuld, wanneer ze hun handen naar Mij omhoogsteken. Wanneer ze alleen aan hun God denken van Wie ze moeten getuigen tegenover Zijn tegenstander. En ze zullen van Mij de kracht ontvangen om Mij te belijden, als ze zich maar in hun hart tot Mij wenden. Ik zal ieder aannemen die zich bij Mij wil aansluiten. Maar u mensen zult ook te zwak zijn om het juiste te willen, omdat u Hem niet erkent Die aan het kruis is gestorven om voor u een versterkte wil te kopen door Zijn bloed. Die u verlost heeft uit de keten waarin mijn tegenstander u geslagen heeft. Daarom bent u mensen ook nog blind van geest, omdat deze u het licht, het inzicht heeft ontnomen en omdat u diens Heer niet erkent Die hem heeft overwonnen. Omdat u Jezus Christus en Zijn werk van verlossing niet erkent, Die u waarlijk verlost van alle zwakheden en gebonden zijn, als u Hem maar zou willen aanroepen.

Weer kom Ik u te hulp en breng Ik u een licht. Neem het aan en laat u verlichten, opdat u zult weten welk lot u tegemoet gaat en uzelf omkeert en de juiste weg betreedt, waarop Ik naast u ga en u veilig naar het eeuwige vaderland leid. Luister naar Mij als Ik tot u spreek. En denk aan uw ziel, denk aan de dood en laat de dag van de lichamelijke dood tot de dag van de opstanding van uw ziel worden. Geloof in Mij, opdat Ik u het eeuwige leven kan schenken.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Verlossing van de hel - Lichtstraal in de vorm van een kruis

B.D. 5929 from 13. april 1954, taken from Book No. 64

De hel wil haar slachtoffers niet teruggeven en de wezens in de duisternis ontbreekt het aan kracht om zich te verzetten tegen mijn tegenstander die hen gekluisterd houdt. En dus zouden deze zielen reddeloos verloren zijn, wanneer er niet een wapen zou bestaan waartegen de heer van de onderwereld machteloos is. Het wapen van de liefde, waarmee elke strijd gewonnen en de sterkste vijand overwonnen wordt. Dit wapen gebruik Ik en met dit wapen zal het Mij lukken de hel te verlossen, hoewel in eindeloos lange tijd, omdat ook de Liefde de wil niet dwingt en daarom pas dan werkzaam kan worden, wanneer de ziel het zelf wil.

Maar hoe is haar wil te veranderen, die nog in de sterkste weerstand tegen Mij volhardt?

Mijn liefde daalt ook af in de hel. En mijn tegenstander kan Mij de toegang niet beletten, omdat hij tegenover mijn liefde machteloos is.

En zo kan ook geen wezen van de duisternis tegen Mij optreden. Ze kunnen zich alleen van Mij afkeren en de straling van mijn liefde afwijzen.

En deze zielen zijn vooralsnog onverbeterlijk en moeten verder in hun smartelijke toestand verblijven. Doch Ik ben op de hoogte van de toestand van elke afzonderlijke ziel. Ik weet ook wanneer de weerstand afneemt, wanneer de ziel in de toestand van lethargie komt en hoe zo’n ziel dan reageert op de straling van mijn liefde. En deze zielen kom Ik te hulp, omdat ze zich uit eigen kracht niet kunnen verlossen. Ze worden door een licht bestraald in de vorm van een kruis, dat bliksemsnel de herinnering bij hen ophaalt aan Degene die aan het kruis is gestorven.

En met het bovenkomen van deze gedachte voelen ze nu een verlichting. Ze worden plotseling door de wens vervuld uit hun omgeving weg te komen. En omdat het kruis steeds weer voor hen oplicht, komt er een stille hoop in hen op waaraan ze zich vastklampen. En nu laten ze de gedachte niet meer los om zich tot Mij te wenden om hulp.

Dit verlangen is de uitwerking van de straling van mijn liefde. Maar deze doet zich alleen daar voor, waar het wezen de weerstand heeft opgegeven. En ook deze passieve toestand is het gevolg van de liefde die Ik de hel doe toekomen en die in staat is de golven van haat in die sferen tot bedaren te brengen, de weerstand te breken en een ziel gewillig te maken, echter zonder haar te dwingen. In de wil van de ziel zijn er momenten die Mij goed bekend zijn en die Ik niet voorbij laat gaan zonder bij die ziel verlossingsarbeid te verrichten. Maar is een ziel eenmaal door het licht van het kruis van Christus bestraald, dan zijn ook de slechtste krachten van de duisternis niet meer in staat haar af te houden van haar voornemen zich tot Mij te wenden, van wie ze hulp verwacht, tot ze Hem eens aanroept om genade en erbarmen.

En dan kan mijn liefde, de liefde van Jezus, haar vastpakken en omhoog trekken uit de diepte. Dan heeft haar wil en haar roepen naar Mij de weg voor haar vrijgemaakt. Want de naam Jezus Christus maakt alle ketenen los en opent elke kerker. Voor Hem wijken de krachten der duisternis. En de ziel treedt naar buiten in het licht en wordt ontvangen door dienaren van de Liefde die haar verder helpen op de weg naar boven.

En al gaan er ook eeuwigheden voorbij, al is de weerstand van de gevallenen nog zo groot, eens zullen ze zich door mijn liefde laten vastpakken. Want deze is oneindig lankmoedig en geduldig en laat geen ziel voor eeuwig verloren gaan.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Jezus Christus is de poort naar het lichtrijk

B.D. 5931 from 15. april 1954, taken from Book No. 64

Er wordt u waarlijk de poort geopend naar het lichtrijk, als u hier naar binnen wilt gaan en u tot de juiste portier wendt, tot Jezus Christus, die zelf u dan Zijn rijk zal binnenleiden. Er is geen andere poort, waar u de goddelijke Verlosser Jezus Christus zult kunnen uitschakelen en toch nog gelukzalig wordt. Zonder Jezus Christus blijven voor u de poorten gesloten en zult u buiten het lichtrijk blijven, tot ook u besluit, u aan Hem en Zijn leiding toe te vertrouwen, tot u Hem erkent als de enige weg naar het licht, als de Redder en Verlosser van alle mensen die zonder Hem in nood en ellende leven, het zij op aarde of ook in het geestelijke rijk.

U allen zult u aan Hem moeten overgeven en allen zult u de weg moeten gaan die Hij u heeft gewezen ten tijde van Zijn aardse bestaan. U allen zult Hem moeten navolgen, dan leidt uw weg rechtstreeks in het hemelrijk. Dan bent u teruggekeerd naar de Vader, uit Wie u eens bent voortgekomen. Maar zonder Jezus Christus verdwaalt u voortdurend. Zonder Jezus Christus ziet u de juiste weg niet. Voor u is alles zonder licht en u merkt niet dat u naar beneden gaat in plaats van naar boven. U zult Jezus moeten kiezen als uw Leider en u zult Hem zonder verzet moeten volgen. Want door Jezus Christus en Zijn verlossingswerk zijn pas de poorten naar het hemelrijk ontsloten. Door Jezus Christus en Zijn kruisdood is voor u mensen de weg gebaand. Hij is hem voor u gegaan, de weg van verzoening en oneindig lijden. Hij heeft voor u alle hindernissen uit de weg geruimd die u de weg naar de Vader versperden. En Hij heeft zelf de last van u afgenomen opdat u nu vrij en gemakkelijk opwaarts zult kunnen klimmen, als u Hem maar volgt die u is voorgegaan.

Daarom zal geen ziel die Jezus Christus afwijst, binnen kunnen gaan in het rijk van vrede en licht. Geen ziel die Hem en Zijn verlossingswerk niet erkent en daarom ook niet van haar grote zondenschuld is bevrijd. Die steeds weer op de grond valt en niet alleen kan opstijgen tot lichte hoogten. Die ook geen weg ziet die opwaarts leidt, maar voortdurend omlaag gaat omdat de goddelijke Leider Jezus Christus haar niet bij kan staan zolang ze zich tegen Hem verzet.

Hij alleen is de poort naar de eeuwigheid. Hij alleen neemt de zielen op in Zijn rijk of belet ze het binnengaan, die na de dood van het lichaam het geestelijke rijk betreden. Hij alleen schift de zielen, al naar gelang hun wil. En zalig zijn degenen die al op aarde van Hem waren. Zalig die Hem erkennen als Gods Zoon en Verlosser van de wereld, die in Hem hun Vader van eeuwigheid zien en zich bij Hem hebben aangesloten voor alle eeuwigheid. Dezen leidt Hij binnen in Zijn rijk dat talloze gelukzaligheden biedt. Maar de poorten naar het hemelrijk blijven gesloten voor Zijn tegenstanders die nog eindeloos lang daar buiten moeten blijven, tot ook zij die Ene aanroepen die hen naar het licht kan brengen. Jezus Christus, die de wereld verlost heeft van dood en zonde.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Kruisdood - Goede Vrijdag

B.D. 5932 from 16. april 1954, taken from Book No. 64

Een onvoorstelbaar werk van barmhartigheid voltrok zich door Mijn dood aan het kruis. En dit werk van barmhartigheid betreft de gehele mensheid: de mensen van het verleden, van de tegenwoordige tijd en van de toekomst. Ik ben voor alle mensen gestorven. Ik nam de zondelast van alle mensen op Me, want alle mensen komen met hun oerschuld beladen op de wereld. Deze oerschuld dus bewoog Mij voor de mensheid te lijden en te sterven, omdat Ik deze oerzonde wilde goedmaken bij diegene, tegen wie ze was gericht; omdat Ik de rechtvaardigheid van God genoegdoening wilde verschaffen.

U mensen bent zich noch van de grootte van uw schuld bewust, noch van de diepte van Mijn Liefde, die voor u het verlossingswerk heeft volbracht. Maar hoe ook Mijn lijden en leed u worden omschreven, u zult toch niet bij benadering de mate van lijden en smart kunnen beseffen die Ik voor u heb verdragen, omdat niet alleen het lichaam, maar nog meer Mijn Ziel leed, die voor de zondigheid van de mensen sidderde, die zich niet kon verweren toen alle krachten van de hel tegen haar waren en haar aandeden wat ze haar maar aan kwaad konden aandoen. Want Mijn Ziel was helder en rein. De afstand van haar tot de mensen die in de duisternis verkeerden was enorm en ze bevond zich temidden van demonische sferen, waar haar niets anders dan satanisch werkzaam zijn tegemoet trad.

Mijn ziel, vol van licht en liefde, keek in de diepste diepten en ze huiverde voor zoveel zonde en duisternis. Het lichaam leed eveneens onuitsprekelijk, want wat de mensen maar konden bedenken aan kwellingen en vernederingen, deden ze Mij aan en ze verheugden zich nog over hun afschuwelijk handelen. Tegen Mij was de hel losgelaten. Het was de zwaarste strijd die een mens ooit had uit te vechten: overwinnaar te blijven door de Liefde, die al deze ongelukkige mensen gold die de satan in zijn macht had en aan wie Ik de vrijheid wilde teruggeven.

Ik zag de overgrote verdorvenheid van degenen die Mij pijnigden en leed en stierf toch ook voor hen. Want Ik wist dat ze slechts de handlangers waren van hem tegen wie Ik streed. Ik wist dat de satan zelf tegen Mij was en het doel van Mijn verlossingswerk was hem te overwinnen. De mensheid uit zijn macht te bevrijden was de missie die Ik vrijwillig op Me had genomen toen Ik naar de aarde afdaalde. Mijn Liefde voor de mensen was overgroot en daarom leed Ik des te meer, omdat Mijn Liefde op een manier werd vergolden, dat alleen haat en liefdeloosheid tegen Mij sprak uit alles wat Mij werd aangedaan. Maar Ik wilde lijden, omdat Ik de mensen wilde bevrijden van schuld. En Ik ging bewust de zware weg naar het kruis. Ik dronk de kelk leeg tot op de laatste druppel.

Ik liet geen weldadige bewusteloosheid toe, die Mij voor korte tijd van lijden en kwellingen bevrijdde. Ik dwong Mijn lichaam vol te houden tot Mijn uur was gekomen. Want Ik wilde lijden, omdat er voor u mensen geen ander verlossingswerk mogelijk was dan de gevolgen van alle zonden op te vangen en op Mijn lichaam en Ziel te laden, wat anders ieder mens zelf zou hebben moeten dragen, die daaronder bezweken zou zijn. Ik leed voor de gehele mensheid en moest daarom onmetelijk lijden, omdat de schuld onmetelijk groot was.

Maar u mensen zult zich geen voorstelling kunnen maken van Mijn lijden door de gang naar het kruis, en van de kwellingen van het sterven aan het kruis. Want u zou zelf ineenzakken onder het geweld van de indruk, als Ik u slechts een blik zou willen laten slaan op de uren die aan Mijn kruisdood voorafgingen. Maar eens zult u er zelf aan kunnen deelnemen. Eens zal u duidelijk worden wat Ik voor u heb gedaan en waarom Ik het deed.

En u zult Mij loven en prijzen en eeuwig dankbaar zijn, dat Ik u heb gered van de eeuwige dood, dat Ik u door Mijn verlossingswerk heb bevrijd uit de handen van hem die de dood van uw ziel wilde. En dan zal u ook Mijn Liefde duidelijk worden, die naar u uitgaat tot in eeuwigheid.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Opstanding

B.D. 5934 from 18. april 1954, taken from Book No. 64

„Verheug u en jubel het uit, want Hij is opgestaan uit de dood“. Zo klonk het uit de mond van de mijnen, en ze geloofden in Mij, dat Ik Jezus Christus was, de Gezalfde des Heren, dat Ik werkelijk en waarachtig God was en de wereld verlost had door mijn kruisdood. Ik was opgestaan uit de dood.

Ik had hun daardoor het bewijs gegeven van de waarheid van mijn woorden: "Breek deze tempel af en Ik zal hem in drie dagen weer opbouwen". Ik had de macht van de dood gebroken.

Maar mijn verrijzenis moest er voor de mensen alleen het bewijs zijn, dat het leven niet is afgelopen met de dood van het lichaam.

Ze moesten leren geloven aan een leven na de dood en daarom liet Ik voor de mensen zichtbaar gebeuren wat iedere afzonderlijke ziel te wachten staat na het overlijden op aarde. Want dit geloof ontbrak allen en zelfs de priesters en schriftgeleerden wezen op de dood van de profeten als een bewijs, dat ook de meest godvruchtige mensen tenslotte ten prooi vallen aan de dood.

Want van de geestelijke gevolgen van de levenswandel wisten ze niets. De opstanding van de ziel trokken ze in twijfel en daarom waren de leringen van de mens Jezus voor hen ook onbegrijpelijk en lastig. En Ik wilde het geestelijke gevolg van het naleven van mijn leringen duidelijk aan de mensen laten zien.

Ik was Heer over leven en dood.

Ten tijde van mijn leven op aarde wekte Ik doden op tot leven en de mensen geloofden Mij niet, dat Ik macht had over leven en dood.

En zo bewees Ik hun met Mij zelf dat Ik ook Heer was over de dood, dat het leven niet kan worden ontnomen aan degene die het geestelijk al gevonden heeft, ook wanneer men hem het aardse leven afneemt.

Maar Ik liet ook het aardse lichaam verrijzen, ten teken dat dit niets aards meer bevatte, dat ook dit vergeestelijkt was en bijgevolg de kracht in zich had te verrijzen in vergeestelijkte vorm.

Aan mijn lichaam kleefde niets aards meer, omdat het zich door het ontzettende lijden volledig gelouterd had, omdat al het aardse helemaal veranderd was in geestelijke substantie en dit geestelijke nu kon verrijzen tot volledig leven.

En daarom kon het lichaam uit het graf opstijgen, want niets hield het aan de aarde vast.

Dit was een gebeurtenis, waarvan de gehele mensheid kennis zou moeten nemen, dat en waarom het mogelijk is, na de dood van het lichaam weer ten leven op te staan. Want van het hiervan kennis nemen - van het geloof aan mijn opstanding - hangt ook het geloof in mijn goddelijkheid af, het geloof aan mijn missie op aarde als Gods Zoon en de bereikte volledige vereniging met God door het vervullen van die missie.

Ik ben werkelijk en waarachtig opgestaan uit de dood en heb Me aan de mijnen zichtbaar getoond. En daardoor heb Ik de mensen bewezen dat Ik als mens de dood heb overwonnen, dat hij die de dood in de wereld heeft gebracht, niet de macht had, mijn lichaam op aarde achter te houden, dat het geestelijke kleed al had aangetrokken door het werk van de verlossing.

En dit werk van de verlossing gold voor de gehele mensheid.

Dus kan geen ziel meer door mijn tegenstander worden teruggehouden die - door mijn kruisdood verlost - aan zijn macht is ontrukt.

Ze zal de dood niet hoeven te vrezen, ze zal verrijzen tot het eeuwige leven en ze zal kunnen jubelen en loven, want ze weet dat haar Verlosser leeft en dat Hij al diegenen het leven geeft die in Hem geloven en aan Zijn opstanding.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het dichtbijzijnd einde - De tijdrekening van God

B.D. 5936 from 20. april 1954, taken from Book No. 64

Er blijft u niet veel tijd meer. En of u ook tegenstribbelt, deze Woorden van Mij als waarheid aan te nemen, u bevindt zich al in het laatste uur en de minuten zullen vlug voorbijgaan. Sneller dan u het vermoedt zal het einde er zijn en het beslissende uur slaan. Mijn tijdrekening is wel een andere dan de uwe en toch zeg ik u: “Het einde is nabij.” Zo dichtbij, dat u ontsteld zou raken, als u dag en uur zou weten waarin Mijn aankondigingen in vervulling gaan en dat alles gebeurt, wat Ik door zieners en profeten liet voorspellen.

En wanneer u het niet zult willen geloven, houd dan toch rekening met de mogelijkheid en tref voorbereidingen, doordat u zich bezint op uw opgave op aarde, doordat u ernstig uzelf aanpakt, of en hoe u zich staande zou houden als u plotseling zou worden weggeroepen van deze aarde. Neem voorzorgsmaatregelen, ook wanneer u het niet zult of wilt kunnen geloven. Leef toch naar Mijn Wil en het zal alleen in uw voordeel zijn, want dan zult u leren geloven. Het zal u niet meer onwaarschijnlijk voorkomen, want het vervullen van Mijn Wil is het vervullen van Mijn geboden der liefde. En dit levert u beslist ook inzicht op, zodat u ook deze Woorden van Mij zult kunnen begrijpen en erin geloven.

Het einde is nabij en verloren is elke dag, die u zich niet benut, waarin u niet aan uw einde denkt. En wie van u weet of niet ook zijn leven wordt verkort? Wie van u kan verhinderen, dat hij voortijdig wordt weggeroepen?

Alleen al daaraan zou u moeten denken, wanneer u niet aan een einde van deze aarde zult willen geloven. Voor ieder van u afzonderlijk kan de dag van morgen al de laatste zijn. En ieder afzonderlijk moet zich daarom afvragen, of hij wel gereed is om voor het gerecht van God te verschijnen; of hij het leven op aarde juist heeft benut om het eeuwige leven voor zich te verwerven.

Onverschillig gaat u mensen verder en u denkt niet aan de dood, die ieder van u kan verrassen. In wat voor toestand is uw ziel, wanneer ook u plotseling de aarde zou moeten verlaten?

Denk aan uw einde, wanneer u niet aan het einde van deze aarde kunt geloven. En leef uw aards bestaan bewust. Dat wil zeggen wees uw opgave die u hebt na te komen op aarde indachtig, om uw ziel een leven na de dood te garanderen. En kijk om u heen. Let op de tekenen van de tijd en u zult beseffen in welk uur u leeft. Want voortdurend maak Ik u mensen erop attent. En als u oplet zullen ook Mijn woorden u geloofwaardig voorkomen. En u zult Mij vragen u te helpen. U zult Mij vragen om genade en erbarming, om kracht voor deze tijd, opdat u het einde goed voorbereid tegemoet gaat, opdat u het in het geloof aan Mijn bijstand zult kunnen verwachten, opdat het laatste uur voor u het uur van verlossing is uit alle nood.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Gelovig vertrouwen verzekert GOD's hulp

B.D. 5940 from 24. april 1954, taken from Book No. 64

IK ben u nabij. Al een gedachte van u roept MIJ tot u en alle zorgen en noden zult u MIJ kunnen toevertrouwen. IK hoor u en sta steeds met mijn hulp klaar. Maar u zult op MIJ moeten vertrouwen. U zult moeten geloven dat u als Mijn kinderen voortdurend door Mijn Liefde bent omringd, dat IK u nooit aan uzelf overlaat, maar over u waak, zoals een goede vader zorgt voor zijn kinderen. Dan zult u ook helemaal gerustgesteld zijn, dat er niets in uw nadeel zal uitvallen, dat alles goed is voor uw ziel, wat er ook door het lot bepaald over u zou mogen komen. Maar uw gelovig roepen naar MIJ wendt ook weer wat u ondraaglijk voorkomt, van u af, want Mijn Liefde kan u niets weigeren als u MIJ vol vertrouwen vraagt. Twijfelt u echter aan Mijn Liefde of aan Mijn Macht, dan maakt u zelf de verhoring van uw gebed onmogelijk.

Maar een sterk geloof laat IK niet verloren gaan. En daarom maan IK u maar steeds aan: Zorg ervoor dat u een sterk geloof verkrijgt, zorg dat uw geloof levend wordt door de liefde. Dit is steeds weer Mijn beschikking, Mijn voortdurend waarschuwende Stem, omdat de liefde het enige middel is om alle nood kwijt te raken, omdat u door een leven in liefde een zo'n sterk geloof verkrijgt, dat u dan in staat bent alle nood uit te bannen. U hoeft waarlijk niet te lijden of aardse noden te ondergaan, wanneer u over een geloofskracht beschikt, die het gevolg is van onbaatzuchtig werken in liefde. Want dan zou het doel van uw aardse leven al vervuld zijn, dat u uw wezen veranderd hebt tot liefde en nu zo innig met MIJ door de liefde bent verbonden - Mijn aanwezigheid echter elke nood uitschakelt.

Maar u, mensen bent nog zwak in het geloof en nu eenmaal ook zwak in de liefde. Keer u daarom steeds zoekend naar hulp tot MIJ, dat IK u sterker maak. Bid van MIJ de kracht af die u mankeert en geloof dat IK u help, omdat IK u liefheb en ook uw liefde wil winnen. De innige vereniging met MIJ door het gebed verzekert u ook de bijstand van Mijn kant, al zijn er ook dagen en uren in uw leven dat u kleinmoedig bent of de moed wil verliezen, u bent nooit verlaten door uw VADER in de hemel en HIJ zal u steeds helpen als de tijd daar is.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Ongewone werkzaamheid van predikers die de mensen moeten opwekken

B.D. 5941 from 25. april 1954, taken from Book No. 64

Pas het geloof in JEZUS CHRISTUS kan u, mensen zover brengen bewust aan uzelf te werken, want pas als u in HEM gelooft, neemt u ook Zijn liefdeleer aan en doet u uw best om volgens deze leer te leven. Wat er dus gedaan wordt om de mensen tot het geloof in JEZUS CHRISTUS te brengen, dat krijgt geheel en al Mijn toestemming en is door MIJ gezegend. JEZUS moet verkondigd worden - Zijn Verlossingswerk moet openlijk naar voren worden gebracht, opdat de mensen d.m.v. JEZUS CHRISTUS de weg vinden tot hun GOD en VADER van eeuwigheid.

Het einde is nabij en de mensheid is ver, ver verwijderd van HEM, DIE Zijn leven gaf aan het kruis voor allen - om hen te redden van de ondergang. Wie zich niet met HEM verbindt die gaat verloren, d.w.z: de vorst van de duisternis behoudt zijn macht over hem en het hemelrijk is voor hem gesloten, want JEZUS CHRISTUS is de Poort naar de eeuwige zaligheid. Het einde is nabij en ontelbare mensen kennen HEM nog niet of ze aanvaarden HEM niet. IK alleen weet wat dat betekent voor die enorme hoeveelheid zielen die zonder HEM voortleven, zonder HEM sterven en te gronde gaan.

Op natuurlijke wijze is het niet meer mogelijk hen tot JEZUS CHRISTUS te brengen. En dus zou IK Mijn schepselen verloren moeten laten gaan als IK het bij natuurlijke gebeurtenissen zou laten, die totaal geen indruk maken op de mensen. IK ken echter de weinige die de mijnen zijn en ook voor MIJ en Mijn Naam opkomen in de wereld; IK weet dat IKZelf herkend word in JEZUS CHRISTUS door een kleine kring mensen, die IK nu gebruik als werktuigen voor de Kracht en Macht van DIEGENE, DIE de mensen niet zien willen, IK laat ze het "Woord van de HEER" prediken, IK laat ze de leer van JEZUS CHRISTUS verkondigen en IK zal hun woorden bekrachtigen door ongewone daden, opdat men hen zal geloven.

Dat vereist echter een meer dan sterk geloof van diegenen die voor MIJ getuigenis afleggen en een liefde tot MIJ, die hun nu de kracht oplevert ook wonderen tot stand te brengen in Mijn Naam. Altijd ben IK het ZELF, DIE deze wonderen veroorzaakt, evenwel door deze dienaren van MIJ, omdat IK wil dat de mensen opnieuw nota nemen van hun Heiland en Arts JEZUS CHRISTUS. Dat zij aan Zijn Verlossingswerk, Zijn Kruisdood en Zijn Opstanding denken en leren geloven, Dit is een werk van liefde en erbarming van MIJ, dat IK MIJ nog eenmaal openbaar vóór het einde, door Mijn gelovige dienaren op aarde.

De mensen moeten in de laatste tijd nog eens geholpen worden het geloof in JEZUS CHRISTUS te vinden, omdat zij dan ook het geloof in MIJ gevonden hebben, om het nooit meer te verliezen. Want ofschoon het geloof nu nog niet de juiste vruchten zal afwerpen, omdat het eerst door een leven in liefde levend kan worden, heeft zo toch voorlopig de kennis over JEZUS CHRISTUS een graad bereikt die dan een verder opstijgen toelaat, ook, als de ziel voortijdig opgeroepen wordt en op aarde nog niet de volledige verlossing gevonden heeft.

De ziel kent HEM en roept HEM aan in haar nood, en omdat zij MIJZelf in JEZUS CHRISTUS aanroept, kan IK haar ook helpen. Maar onvergelijkelijk waardevoller is het wanneer de mens het geloof in MIJ in JEZUS CHRISTUS gevonden heeft door Mijn Woord, als hij het gelooft en geen wonderen nodig heeft om overtuigd te zijn van de waarheid van Mijn Woord: "Zalig zijn zij die niet zien en toch geloven!". IK hielp ook de ongelovige Thomas dat hij tot geloven kon komen. Evenzo help IK heden de vele ongelovigen die niet kwaadwillig zijn; en IK bewijs MIJ aan hen als GOD, zodra een mens met vurige ijver opkomt voor MIJ en Mijn leer, om het aantal gelovigen nog te vermeerderen vóór het einde komt. Om ook die mensen te winnen voor wie het Verlossingswerk nog zonder betekenis is, en die daarom in groot gevaar zijn, dat voor hen eeuwig de poorten naar het lichtrijk gesloten blijven.

IK heb medelijden met hun lot en IK neem de wil en de liefde van diegenen aan die hun naasten willen helpen. En IK zegen hun voornemen doordat IK hun de kracht verleen te helen en wonderen te verrichten in Mijn Naam.

Want IK wil dat Mijn Naam openlijk genoemd wordt en de genaden van Mijn Verlossingswerk duidelijk zichtbaar worden. IK wil dat de mensen de Naam van JEZUS CHRISTUS uitspreken in vol vertrouwen, opdat IK nu Zelf met hen in verbinding kan treden, om nu weer Mijn Woord werkzaam te laten zijn, opdat de mens tot inzicht komt hoe enorm belangrijk het is JEZUS CHRISTUS te erkennen als GOD's ZOON en Verlosser van de wereld, in WIE IK Zelf MIJ gemanifesteerd heb om voor u een zichtbare GOD te kunnen zijn. IK wil u, mensen redden voor de eeuwigheid en daarom kom IKZelf u tegemoet, nog in het laatste uur - want spoedig is het einde een feit.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Barmhartigheid

B.D. 5943 from 28. april 1954, taken from Book No. 64

U zult barmhartig moeten zijn en er steeds aan denken dat u zonder Mijn Barmhartigheid voor eeuwig verloren zou zijn. Maar de barmhartigheid ligt ook ten grondslag aan de liefde, die geen lijden kan zien en helpen wil. De mens die in zich erbarming voelt met zijn medemensen is niet zonder liefde, want anders zou diens noodlot hem niet raken. De barmhartigheid is een andere vorm van de liefde, want de liefde tracht gelukkig te maken, de barmhartigheid tracht eerst leed af te wenden en het leed van de medemens wekt medelijden op bij ieder gevoelig mens, hij voelt a.h.w. mee en kan tot in zijn binnenste geraakt worden, en daarom is hij tot helpen bereid.

Liefde kan ook betracht worden zonder tastbare nood, en ook in volledige onbaatzuchtigheid kan de mens geven en gelukkig willen maken. Maar ook een mens wiens hart wat koeler of nuchterder is, kan door de nood van de medemens gegrepen worden - dan komt de erbarming tevoorschijn, de liefde van de mens wordt ontstoken, de ellende van de ander geeft aanleiding om in liefde werkzaam te zijn en een werk van erbarming zal ook de mens Mijn erbarmen opleveren als hij in nood is. IK zie al uw zonden en zwakheden en uw toestand boezemt MIJ medelijden in, ofschoon u daar zelf schuld aan hebt. Zo ook moet uw erbarmen diegenen gelden die door eigen schuld in de ellende zijn geraakt - de erbarming moet niet als rechter optreden, ze moet ook gelden voor de mens die verachterlijk is, want de nood van de medemens is waarlijk vereffening voor diens schuld maar toch kwellend en beklagenswaardig.

Wat zou uw lot zijn als IK geen erbarmen had met u en Zelf uw grote schuld niet teniet zou hebben gedaan door Mijn Liefde? Wel was uw lot terecht want uzelf had het in vrije wil gekozen. Maar IK zie en zag alleen uw zwakheden, uw geestelijk dieptepunt en uw boeien die Mijn tegenstander u had aangedaan. IK zag uw onmacht u ooit uit deze boeien te bevrijden. En nu nam Mijn Erbarmen de plaats in van de Gerechtigheid. IK hielp u voorgoed van deze boeien vrij te worden - IK zond de Verlosser JEZUS CHRISTUS naar de aarde in Wie IK Zelf ME belichaamde en tegen hem streed die u gevangen hield.

Mijn Erbarming kon en wilde u niet langer in zijn keten laten. De Erbarming sloeg dus geen acht op uw eigen zonde, hielp u veeleer ook hiervan vrij te worden. En zo zult u ook barmhartig moeten zijn, u zult moeten helpen,(28 april) gedreven door de liefde, de nood van de medemens te beëindigen, u zult erbarming moeten hebben met diegenen die schuldig zijn en daarom eigenlijk het recht op uw hulp voor zich verspeeld hebben, maar u zult niet hun schuld indachtig moeten zijn, maar wel hun ellende.

De barmhartige liefde is een bewijs dat uw harten nog niet verhard zijn, dat u a.h.w. mee lijdt en u broederlijk verbonden voelt met hen die er ellendig aan toe zijn. Wend daarom uw blik niet af als grote nood u onder de ogen komt, bedenk ook hen die zich in de diepte bevinden met uw liefde en neem voor uzelf Mijn Barmhartigheid tot voorbeeld, die voor alle zondaars geldt en Die MIJ aanzette het Verlossingswerk te volbrengen - want u allen was schuldig, maar IK nam deze schuld op ME en betaalde ze met Mijn dood aan het kruis.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Gods hulp in elke nood

B.D. 5945 from 30. april 1954, taken from Book No. 64

Er is geen nood zo groot dat Ik die niet zou kunnen opheffen. En er is geen vijand die sterker is dan Ik.

Kom daarom aan mijn zijde en neem samen met Mij de strijd op tegen diegene die u dreigt te vernietigen. En wees niet één seconde wankelmoedig, dat u twijfelt aan Mij dat Ik u zal helpen. Want wie ook maar met Mij wil gaan, voor hem ben Ik en blijf Ik een Redder uit alle nood. Wat u ook bedrukt, het zij geestelijk dan wel aards, kom daarmee naar Mij en tracht niets alleen de baas te worden, omdat u in uw zwakheid het niet alleen voor elkaar krijgt, maar u spoedig de moed verliest en in steeds grotere nood geraakt.

Wendt u zich echter direct tot Mij zonder u eerst met de u kwellende zorgen bezig te houden, dan bent u al van deze zorgen bevrijd. Want wat u Mij diepgelovig toevertrouwt, dat handel Ik af, ook voor u en waarlijk zo dat u mijn bijstand duidelijk herkent. Maar wat is diepgelovig? U komt wel naar Mij, maar meestal alleen met een hart dat vraagt en ongerust is. U komt niet naar Mij met het vaste vertrouwen uw Vader om iets te vragen, Die u zeker niets zal weigeren. Hoe groter uw vertrouwen is, hoe minder u twijfelt aan mijn wil om te helpen en mijn macht, des te zekerder is mijn hulp voor u. Want Ik wil uw geloof, omdat een sterk geloof ook de verbondenheid met Mij bewijst en dan ook het doel van elke nood is bereikt, dat u in alle innigheid de verbinding met Mij tot stand brengt.

Roep Mij aan in de nood. Kom als kinderen tot de Vader en leg Hem al uw noden voor. En wacht dan op de hulp die u zeker ten deel valt, als u maar gelooft.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Gods zorg voor het geringste - eenvoudigste

B.D. 5946 from 1. mei 1954, taken from Book No. 64

Hoe vaak twijfelen mensen eraan, dat Ik Me ontferm over het eenvoudigste en kleinste, dat Ik het lot van ieder mens in handen houd, ofschoon hij op aarde een ondergeschikte rol speelt, ofschoon hij onopvallend voortgaat, zwak en gebrekkig naar lichaam en geest. Hoe vaak hoor Ik de woorden: Zal God Zich om ieder afzonderlijk bekommeren? U mensen hebt geen juiste voorstelling van Mij als u deze gedachten in u laat boven komen. U legt altijd dezelfde maatstaf aan als bij uzelf. Alleen het grote, geweldige, verhevene komt u opmerkelijk voor, maar het kleine, nederige wordt door u veracht, totdat u ook daar iets tegenkomt, wat u waardevol toeschijnt. U oordeelt naar het uiterlijk. U oordeelt naar menselijk goeddunken.

Maar Ik weet hoe waardevol iedere afzonderlijke ziel is. En als Ik u zeg dat de mens het middelpunt is van de gehele schepping, dat de schepping alleen voor hem is ontstaan, dat iedere ziel haar oorsprong had in Mij en dat de ontwikkeling van deze ziel tot vroegere hoogte - tot volmaaktheid - Mij aanleiding had gegeven de aardse wereld te scheppen, omdat haar in deze wereld alle mogelijkheden worden geboden de vroegere hoogte weer te bereiken, dan zult u ook begrijpen dat Ik Me over het nietigste schepsel buig om het uit de diepte omhoog te helpen. Dat Mij niets te gering is, daar het een deel van Mij is, omdat het vonken van Mijzelf in zich draagt, die zich weer met het vuur van de eeuwige liefde moeten verenigen.

Bovendien is weliswaar uw bevattingsvermogen begrensd, maar het Mijne niet. Ik ken geen begrenzing, noch in Mijn kracht en macht, noch in Mijn liefde en erbarmen. Ik ken geen begrenzing in Mijn gedachten en Mijn inzicht. Ik ben van alles op de hoogte, Ik zie en hoor alles en het armzaligste schepsel kan zich begeleid weten door Mij. Hoeveel te meer de mens, wiens ziel Ik weer zou willen bezitten, die zich een vrijwillig van Mij losmaakte.

Dat deze zielen zich in zeer veelsoortige en geheel van elkaar afwijkende situaties bevinden, dat voor hen heel verschillende lotsbeschikkingen zijn uitgestippeld, dat zag Mijn niet te overtreffen wijsheid in als succes brengend voor iedere afzonderlijke ziel. Maar het zal nooit de mate van Mijn liefde voor die zielen kenmerken. Daarom is de gedachte onjuist, dat ze voor Mij te gering zouden zijn om door Mijn liefde en zorg bedeeld te worden. Daarom staat ook ieder mens de genade van het gebed ter beschikking, dat de verbinding ook van de armzaligste mens met Mij tot stand brengt en hem ook verhoring van zijn verzoeken verzekert.

Deze verhouding kan en moet ieder mens met Mij tot stand brengen, omdat dan de ziel, totaal ongeacht haar uiterlijke vorm, voor zich haar aards eenvoudige en erbarmelijke levenssituatie positief ontwikkelt en ze ook veel eerder haar doel kan bereiken - de vroegere volmaaktheid - dan een mens, die in de wereld groot en verheven is en de verbinding met Mij niet tot stand brengt, omdat hem het geloof ontbreekt in de zin en het doel van het aardse leven en zijn daarmee verbonden taak op aarde.

Ik weet waarlijk wat voor een ziel het beste is. En Ik verlies geen mens uit het oog. Ik stuur en leid ze waarlijk goed, zodat iedere ziel het doel bereiken kan als dit maar haar wil is. En deze wil blijft vrij en is niet afhankelijk van de levenssituatie van de afzonderlijke mens. Maar al Mijn schepselen, zonder onderscheid, ondervinden Mijn liefde en genade. En ook aan het meest nietige schepsel denk Ik, opdat het de weg omhoog vindt.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het in 't nauw brengen van de rechtvaardigen

B.D. 5949 from 5. mei 1954, taken from Book No. 64

Het lot van de rechtvaardige is vaak onverdraaglijk, omdat de krachten der duisternis heel in het bijzonder tegen hem woeden, omdat ze hem als tegenstander onderkennen, die zich nooit bij hen zal aansluiten en aan wie ze daarom het geloof zouden willen ontnemen, opdat hij onstandvastig wordt en zich zonder weerstand aan hen overgeeft.

De mensen die zich aan GOD wijden, die leven volgens GOD's Wil zijn door de duistere krachten en hun heer gehaat en deze haat reageren ze af doordat ze mensen die aan hen gebonden zijn, ermee vervullen en hen tot daden van grote liefdeloosheid aanzetten. U, mensen zult het niet kunnen begrijpen en ook vaak geneigd zijn te twijfelen aan GOD's Liefde en Barmhartigheid vanwege zulke daden die tegenover rechtvaardige mensen worden begaan.

Het is de tijd van het einde en de krachten der hel zijn losgelaten en woeden op de meest verschrikkelijke manier. Het wordt hun niet belet, maar niets blijft ongestraft, en de straf die deze duivels in mensengedaante treft, is waarlijk een rechtvaardige vereffening, want ze worden gevangen genomen. Zij die vrij en ongeremd konden handelen worden gebonden en eindeloze tijden van hun vrijheid beroofd en onvoorstelbare kwellingen zijn hun lot.

Maar de mens kan alleen maar korte tijd lijden, tot de dood hem verlost; wat zijn ziel echter als winst behaalt is voor u, mensen niet te bevatten, maar zou u echter duidelijk maken, waarom GOD toelaat dat het kwade de overmacht heeft over het goede, want het kan alleen het lichaam kwellen en doden maar heeft over de ziel van de mens geen macht en deze trekt er zijn voordeel uit: de weg naar GOD wordt korter gemaakt, die anders aanzienlijk langer is.

Een bijzonder zwaar aards lot heeft echter zijn motivatie, die u, mensen zelf niet weet, maar aan GOD duidelijk is. Het heilsplan van GOD is goed overwogen en is ontworpen door GOD's Liefde en Wijsheid. Met elk onrecht, elke zonde is rekening gehouden en elke mogelijkheid om rijper te worden is gezien en ligt erin besloten, en daarom kan alles wat een mens overkomt als goed en heilzaam voor diens ziel worden aangemerkt, ofschoon het menselijk verstand anders zou willen oordelen.

Maar de beloning, het resultaat is niet te schatten en iedere ziel die het zwaarste leed moest doormaken en daardoor de weg tot het eeuwige leven vond, is haar GOD en VADER van eeuwigheid dankbaar, zij bedankt HEM dat ze vrij van elke schuld werd die haar lichaam op zich nam en ervoor geleden heeft.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Niemand komt tot de VADER dan door MIJ

B.D. 5952 from 9. mei 1954, taken from Book No. 64

Niemand komt tot de VADER dan door MIJ. Deze Woorden alleen al zouden de mensen de belangrijkheid van het erkennen van JEZUS als ZOON van GOD en Verlosser van de wereld moeten doen inzien en toch maken ze helemaal geen indruk meer, want de mensheid let er niet op, anders zouden ze HEM niet zo onnadenkend afwijzen Die Zichzelf als Brug naar de VADER kenbaar maakt.

De woorden van de schrift (bijbel) zijn voor de meeste mensen alleen nog maar letters zonder geest en leven. Ze spreken ze uit zonder zich van de betekenis ervan bewust te zijn, ze slaan totaal geen acht op de woorden van de HEER en vinden daarom ook niet de weg naar de VADER, omdat ze ook niet met de overtuiging in HEM geloven die een aandacht schenken aan het goddelijke Woord tot gevolg zou hebben.

Niemand komt tot de VADER dan door MIJ. Maar het ontbreekt de mensen aan de wil om bij de VADER te komen, om welke reden ze ook de weg naar HEM niet zoeken, waarom ook de goddelijke Verlosser JEZUS CHRISTUS voor hen zonder enige betekenis is. Deze instelling leidt naar de ondergang, naar de geestelijke dood. Daar zij niet bij de VADER geraken, blijven ze in de macht van hem die GOD's tegenstander is, ze blijven in de diepte, omdat ze niet verlangen opwaarts te gaan.

Het is een uitermate betreurenswaardige toestand, dat de mensen geen enkel streven om opwaarts te gaan laten zien, dat ze niet nadenken over hun opgave op aarde en dat hun ook de leer van CHRISTUS, het evangelie (van de liefde) onverschillig is, dat ze geen van Zijn Woorden als voornaam aannemen en er over nadenken, dat ze niet tot inzicht kunnen komen, omdat ze geen opheldering zoeken, omdat het hun volkomen onverschillig laat wat GOD hun door de schrift zou willen overbrengen en wat de mens JEZUS als spreekbuis van GOD de mensen heeft gepredikt. En niemand denkt eraan dat hij alleen maar daarom op de aarde is, om de terugkeer naar de VADER te bewerkstelligen en dat hem daar voortdurend gelegenheid toe wordt geboden, die hij in zijn star gemoed afwijst omdat hij niet gelooft.

De afstand van de mens tot de VADER is groot, toch biedt er Zich EEN aan om leiding te geven, om te bemiddelen, EEN heeft de brug geslagen die de weg naar de VADER begaanbaar maakt en deze ENE biedt alle mensen Zijn hulp aan. Doch er wordt niet naar HEM geluisterd, er wordt geen aandacht aan HEM geschonken als HIJ wil bereiken dat de mensen HEM niet zullen vergeten. Blind en doof gaan ze aan Hem voorbij, ofschoon HIJ hen toeroept: "Niemand komt tot de VADER dan door MIJ".

Hij Zelf zegt van Zichzelf: "IK ben de Weg, de Waarheid en het Leven". Dus wie de waarheid en het leven zoekt, moet de weg nemen via JEZUS CHRISTUS, hij moet gebruik maken van Zijn bemiddeling, hij moet de kracht van HEM voor zichzelf vragen om de weg over de aarde te kunnen afleggen met het resultaat dat doel van het leven is: de vereniging met de VADER te vinden, die pas een leven in gelukzaligheid verzekert, een leven dat eeuwig duurt.

De mensen weten niet welk lot ze tegemoet gaan door hun onverschilligheid en hun ongeloof, ze weten niet wat ze erdoor verspelen, dat ze geen acht slaan op het goddelijke Woord, dat ze niet tot HEM hun toevlucht nemen DIE hen alleen kan redden van de ondergang, ze weten het niet en geloven de woorden van hen niet die hiervan wel op de hoogte zijn en hen zouden willen helpen.

En of van boven ook het Woord klinkt, ze nemen het niet aan want ze luisteren naar een andere stem, naar de stem van de wereld, waarmee GOD's tegenstander hen aanspreekt en voor wie ze gewillig hun oren openen. Ze zoeken het leven niet, integendeel de dood; ze wijzen HEM af DIE hun het leven belooft en ze zullen daarom volharden in zonde en blijven in de dood, omdat er zonder JEZUS CHRISTUS geen verlossing is en geen terugkeer in het Vaderhuis.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De letter doodt - De geest maakt levend

B.D. 5957 from 14. mei 1954, taken from Book No. 64

De letter doodt, pas de geest maakt levend. Dat zult u allen ter harte moeten nemen, u die de medemensen verkondigt wat geschreven staat. U zult moeten weten, dat u zonder mijn geest elk woord velerlei betekenissen zult kunnen geven. Dat u alles op velerlei wijzen zult kunnen uitleggen en dat u zich daarbij ver van de waarheid zult kunnen verwijderen. Dat u zich een dood weten eigen zult kunnen maken, dat geen waarde heeft voor de ziel. Pas de geest maakt levend en pas de geest verlicht wat tevoren donker was.

Mijn geest geeft u pas opheldering, welke betekenis mijn woord heeft. En pas een verlicht denken begrijpt en verwerkt het woord zo, dat nu de uitleg overeenstemt met de waarheid. Wat zult u allemaal uit de schrift kunnen lezen? U zult de betekenis ervan volledig kunnen verdraaien en u zult ook weer het helderste licht in u kunnen ontsteken, al naar gelang van uw wil en uw vermogen om mijn geest in u te laten werken. En dus kunnen er ook dwaalleren ontstaan en ingang vinden onder de mensen, omdat mijn tegenstander zich overal inmengt, waar Ik zelf nog niet kan zijn in de geest, omdat hij er ook niet voor terugschrikt mijn woord te verdraaien wanneer hij de waarheid maar kan tegenwerken. U weet zelf dat de gedachten van iedere mens in een andere richting kunnen gaan en dat toch ieder graag zijn gedachten als juist en waar zou willen verdedigen. Maar u weet ook dat niet verschillende meningen aanspraak kunnen maken op de waarheid. En u zult daarom Diegene moeten raadplegen, Die zelf sinds eeuwigheid de waarheid is.

U zult Hem om verlichting van uw geest moeten vragen, voordat u aan de uitleg van de schrift begint, die van Mij getuigt.

U zult u niet alleen verstandelijk met mijn woord mogen bezighouden. U zult moeten weten dat elk woord het toelaat, er velerlei betekenissen aan toe te kennen. En u zult moeten trachten er de juiste betekenis aan te geven, maar niet zonder tevoren om mijn bijstand te vragen.

En als u van goede wil bent, als u tracht alleen de zuivere waarheid te verkondigen, zal ook - ter wille van de waarheid - uw denken worden verlicht. Want Ik wil dat de waarheid bekend wordt onder de mensen en Ik wil dat het licht wordt in de harten der mensen, dat echter alleen de zuivere waarheid kan ontsteken.

Niet het woord zelf - de letter - is maatgevend, veeleer de betekenis die in het woord verborgen ligt.

En ook al heb Ik nog zo helder en niet mis te verstaan tot u mensen gesproken toen Ik op aarde wandelde en ook tevoren, toch kunnen ook deze woorden van Mij worden misvormd of niet naar hun betekenis worden uitgelegd, wanneer alleen het verstand en niet ook het hart zich daarmee bezighoudt en wanneer daarbij niet om mijn bijstand wordt gevraagd. En dan kan de letter doden in de ware zin van het woord. Hij kan die ziel doden, die niet wordt aangesproken, waardoor deze zonder enige voeding ten prooi valt aan de geestelijke dood. Of ze krijgt heel verkeerde voeding aangeboden, zodat ze niet tot leven kan ontwaken. Want de geest maakt pas levend.

En deze wil Ik waarlijk al diegenen schenken, die Mij daar innig om vragen. Die genegen zijn Mij zelf en de waarheid te verkondigen om Mij te dienen en de medemensen uit de nood van hun ziel te helpen.

Ze zullen ontvangen wat ze vragen. En dan zullen ze ook goede knechten zijn in mijn wijngaard, die altijd alleen de wil van hun Heer zullen doen en dus ook in waarheid mijn plaatsvervangers op aarde zijn, die in mijn plaats zullen spreken. Hetzelfde woord - in dezelfde betekenis - dat Ik op aarde heb onderricht.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

GOD’s liefdeketen

B.D. 5961 from 19. mei 1954, taken from Book No. 64

Laat u gevangen nemen door Mijn Liefde en u zult vrij worden van hem, die ontbloot is van alle liefde en u daarom van Mijn Liefde zoekt weg te trekken wanneer u naar hem luistert. Mijn Liefde omsluit u weliswaar met een vaste band en bindt u als het ware vast aan MIJ, en toch zult u deze keten in vreugde en gelukzaligheid verdragen en ze zelf niet meer los willen maken. U zult uzelf aan MIJ als uw GOD en Heer onderwerpen en in MIJ ook uw VADER herkennen, DIE u vrijwillig tegemoet snelt om MIJ ook uw liefde te betuigen.

De keten van Mijn Liefde is geen dwang voor u. U zult uzelf weliswaar voor eeuwig niet meer van MIJ willen verwijderen maar bent toch geheel vrije schepselen.U bent Mijn "kinderen" die tot MIJ komen als erfgenamen van de VADER en dus met MIJ werken kunnen om scheppend zalig te zijn. Want IK omsluit u ook niet met de keten van Mijn Liefde tegen uw wil, IK wacht tot u uzelf laat binden - tot u zelf met aandrang naar MIJ toe komt opdat IK u vastpakken kan om u nooit meer te laten gaan.

Opdat u echter wilt dat u met MIJ verbonden bent en blijft,spreek IK u aan, omdat IK wil dat u MIJ leert zien als uw GOD en VADER, WIEN's Liefde u toebehoort sinds het begin, opdat u ook MIJZelf als LIEFDE ziet. Want u moet MIJ eerst herkennen om dan ook naar MIJ toe te gaan, en IK zal u opheldering schenken omdat het in u nog donker is. IK ben nog zo verborgen voor uw ogen dat u MIJ niet kunt herkennen en daarom ook geen verlangen hebt naar een vereniging met MIJ, totdat uw ogen een zacht stralen bemerken dat van MIJ uitgaat en weldadig in uw hart valt.

Dan opent u voor MIJ de deur van uw hart en u wilt dan dat IK binnen treed. En dan verlangt u reeds naar Mijn nabijheid en zult alles doen om MIJ vast te houden. Dan neemt Mijn Liefde u op en houdt u gevangen, en u bent gelukkig en wilt uzelf niet meer van MIJ losmaken.

Laat u omarmen door Mijn Liefde en u bent reeds op aarde al gelukzalige schepselen. Treed bewust in verbinding met MIJ en u zult vrij worden van de vijand uwer ziel die u niet kan volgen als u Mijn nabijheid zoekt. Bedenk dat reeds het verlangen naar MIJ u vrijmaakt, omdat IKZelf u dan kan benaderen, en waar IK ben vlucht Mijn tegenstander. Een kwellende keten werpt u af en u geeft uzelf graag over aan Mijn Macht. U laat zich dan vrijwillig binden en bent blij over die gevangenschap, want in Mijn Liefde zult u nu eeuwig zalig zijn.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte